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„Tisztelettel és szeretettel köszöntöm a Pénzügyi és Kerületfejlesztési Bizottság 2014.
november 11-ei 15.30 órakor kezdődő alakuló, nyílt ülésén megjelent bizottsági tagokat,
képviselő urakat, a hivatal munkatársait, alpolgármester urat. Megkezdjük a ciklusbeli
munkánkat.
Először is engedjék meg, hogy gratuláljak mindnyájuknak az elnyert mandátumhoz, és a
munkájukhoz sok sikert, és kitartást kívánjak. Nem is szeretném ezt nagyon bő lére engedni,
úgyhogy azt javaslom, hogy kezdjük meg a munkánkat.
Az első teendőnk az nem más, mint a napirendi pontok megállapítása. A kiküldött
meghívóval együtt kézhez vehették, a napirendről tett javaslatomat. Kérdezem, hogy a
napirendi ponttal kapcsolatban van-e észrevétele, vagy kérdése bárkinek. Ha nincs, akkor
kérdezem, hogy ki az, aki elfogadja a napirendet? Ez egyhangú, köszönöm szépen.”

- A napirendi pontok elfogadásáról –

1292/2014.(11.11.) Sz. PKB határozat
- A napirendi pontok elfogadása -

Budapest Főváros VII. kerület Erzsébetváros Önkormányzata Képviselő-testületének
Pénzügyi és Kerületfejlesztési Bizottsága úgy dönt, hogy a mai ülésen az alábbi
napirendi pontokat tárgyalja:

1.) Budapest Főváros VII. kerület Erzsébetváros Önkormányzata Képviselő-

testülete Pénzügyi és Kerületfejlesztési Bizottságának ügyrendje

Előterjesztő: Benedek Zsolt bizottsági elnök

2.) Gázszolgáltatásból kizárt Társasház pályázati támogatása- Garay u. 22.

Előterjesztő: Lantos Péter főépítész

3.) Az Erzsébetváros Kft. eredménytartalékának felhasználása

Előterjesztő: Kocsis Zsolt László Erzsébetváros Fejlesztési és Beruházási Kft.

ügyvezető igazgatója

4.) Célbefizetés teljesítése a Budapest VII. kerület,

- (33552 hrsz.) Alsó erdősor utca 1/B. sz.

- (33627/7 hrsz.) Barát utca 11. sz.

- (33030 hrsz.) Cserhát utca 9. sz.

- (33872 hrsz.) Dob utca 89. sz.

- (32966 hrsz.) Garay utca 7. sz.

- (34273 hrsz.) Klauzál tér 3. sz.

- (33784 hrsz.) Rottenbiller utca 30. sz.

- (33950 hrsz.) Izabella utca 27/A sz. társasházakban

Előterjesztő: Dr. Máté Katalin Városgazdálkodási Iroda vezetője

5.) A természetben a Bp. Főv. VII. ker. Péterfy u. 38. szám alatti épületben

kialakított Körzeti Megbízotti Irodára vonatkozó használati szerződés

módosítása

Előterjesztő: Dr. Máté Katalin Városgazdálkodási Iroda vezetője
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6.) Javaslat kiegészítő megállapodás megkötésére a CEPD Befektetési és

Ingatlanfejlesztési Kft.-vel a Kéthly Anna tér 34433/2 hrsz. közterület terültén

található vízlétesítmények közös használata tárgyban

Előterjesztő: Dr. Máté Katalin Városgazdálkodási Iroda vezetője

7.) Lakásingatlanok árverésen történő elidegenítése

Előterjesztő: dr. Csomor Sándor ERVA Nonprofit Zrt. vezérigazgatója

8.) A Fasori Református Kollégium Julianna Általános Iskolája és Csipkebokor

Óvodájával kötendő megállapodás és bérleti szerződés módosítás jóváhagyása

Előterjesztő: dr. Csomor Sándor ERVA Nonprofit Zrt. vezérigazgatója

9.) Tulajdonosi döntés nem lakás céljára szolgáló helyiség bérleti díj csökkentése

tárgyában

Bp. VII. Csányi u. 7. hrsz.: 34104/0/A/5 és A/6

Előterjesztő: dr. Csomor Sándor ERVA Nonprofit Zrt. vezérigazgatója

10.) Tulajdonosi döntés nem lakás célú helyiségre vonatkozó bérleti szerződés

tartam tekintetében történő módosítása tárgyában

Budapest VII. ker. Károly krt. 1. hrsz. 34524/0/A/6

Előterjesztő: dr. Csomor Sándor ERVA Nonprofit Zrt. vezérigazgatója

11.) Tulajdonosi döntés nem lakás céljára szolgáló helyiség bérleti jogának

átruházása tárgyában - Bp. VII. Király u. 11. hrsz. 34201/2

Előterjesztő: dr. Csomor Sándor ERVA Nonprofit Zrt. vezérigazgatója

12.) Döntés bonyolítói szerződés módosításáról

Előterjesztő: dr. Csomor Sándor ERVA Nonprofit Zrt. vezérigazgatója

13.) Budapest VII. Dohány u. 68. sz. alatti 34374/0/A/4 és 34374/0/A/5 hrsz.-okon

nyilvántartott nem lakás céljára szolgáló helyiségek albérletbe adására irányuló

kérelem

Előterjesztő: dr. Csomor Sándor ERVA Nonprofit Zrt. vezérigazgatója

14.) Tulajdonosi döntés a Bp. VII. Erzsébet krt. 51. sz. alatti 34051/1/A/8 hrsz.-on

nyilvántartott nem lakás célú helyiségre vonatkozó határozat módosítása

tárgyában

Előterjesztő: dr. Csomor Sándor ERVA Nonprofit Zrt. vezérigazgatója

15.) Tulajdonosi döntés nem lakás céljára szolgáló helyiség bérleti jogának

átruházása tárgyában - Bp. VII. Király u. 21. hrsz. 34164/0/A/14

Előterjesztő: dr. Csomor Sándor ERVA Nonprofit Zrt. vezérigazgatója

16.) Testületi anyagok megtárgyalása

17.) Egyéb

Zárt ülés keretében:
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18.) Tulajdonosi nyilatkozat elővásárlási jogról

Előterjesztő: Dr. Máté Katalin Városgazdálkodási Iroda vezetője

19.) Bérleti szerződés ismételt megkötése

Bp. VII. Százház u. 10-18.

Bp. VII. Hársfa u. 27.

Előterjesztő: dr. Csomor Sándor ERVA Nonprofit Zrt. vezérigazgatója

20.) Budapest, VII. ker. Verseny u. 22-24. szám alatti bérlők bérleti szerződésének

közös megegyezéssel történő megszüntetése cserelakás bérbeadásával

egyidejűleg

Előterjesztő: dr. Csomor Sándor ERVA Nonprofit Zrt. vezérigazgatója

21.) Budapest, VII. ker. Verseny u. 22-24. szám alatti jogcím nélküli lakás használó

elhelyezése

Előterjesztő: dr. Csomor Sándor ERVA Nonprofit Zrt. vezérigazgatója

22.) Állampolgárok közötti lakáscsere kérelem

Előterjesztő: dr. Csomor Sándor ERVA Nonprofit Zrt. vezérigazgatója

23.) Határozott idejű bérleti szerződés időtartamának határozatlan időre történő

módosítása

Bp. VII. Nefelejcs u. 25.

Bp. VII. Munkás u. 7/b.

Előterjesztő: dr. Csomor Sándor ERVA Nonprofit Zrt. vezérigazgatója

24.) Bérleti szerződés ismételt megkötése határozatlan időre

Bp. VII. Verseny u. 22-24.

Előterjesztő: dr. Csomor Sándor ERVA Nonprofit Zrt. vezérigazgatója

25.) Lakbérek mértékének csökkentése

Bp. VII. Klauzál u. 33.

Bp. VII. Hernád u. 24.

Előterjesztő: dr. Csomor Sándor ERVA Nonprofit Zrt. vezérigazgatója

26.) Lakbér mértékének csökkentése

Bp. VII. Vörösmarty u. 14.

Bp. VII. Péterfy S. u. 42.

Előterjesztő: dr. Csomor Sándor ERVA Nonprofit Zrt. vezérigazgatója

27.) Budapest VII. Barát u. 8. szám alatti helyiség bérbeadása versenyeztetésen

kívül

Előterjesztő: dr. Csomor Sándor ERVA Nonprofit Zrt. vezérigazgatója

28.) Budapest VII. kerület Csányi u. 10. szám alatt nyilvántartott lakóépület

udvarán gépkocsi beálló bérbeadása

Előterjesztő: dr. Csomor Sándor ERVA Nonprofit Zrt. vezérigazgatója
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29.) Budapest VII. kerület Dob utca 25. szám alatti 34249/2/A/37 hrsz.-on

nyilvántartott teremgarázsban lévő P12 számú gépkocsi beálló bérbeadása

Előterjesztő: dr. Csomor Sándor ERVA Nonprofit Zrt. vezérigazgatója

30.) Budapest VII. Garay tér 15. szám alatti üres helyiség bérbeadása

versenyeztetésen kívül

Előterjesztő: dr. Csomor Sándor ERVA Nonprofit Zrt. vezérigazgatója

31.) Budapest VII. Kisdiófa u. 2. szám alatti udvari pince helyiség bérbeadása

versenyeztetésen kívül

Előterjesztő: dr. Csomor Sándor ERVA Nonprofit Zrt. vezérigazgatója

32.) Egyéb

A fenti határozatot a Bizottság egyhangúan (6 igen, 0 nem szavazattal, 0 tartózkodással)

elfogadta.

1. NAPIRENDI PONT

- Budapest Főváros VII. kerület Erzsébetváros Önkormányzata Képviselő- testülete
Pénzügyi és Kerületfejlesztési Bizottságának ügyrendje –

Az elfogadásra javasolt határozati javaslat szövege:

Budapest Főváros VII. kerület Erzsébetváros Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi
és Kerületfejlesztési Bizottsága úgy dönt, hogy módosítja 167/2013. (02.18.) számú
határozatával elfogadott ügyrendjét és a határozati javaslat mellékletét képező ügyrendet
2014. november 12-ei hatállyal elfogadja.

Felelős: Vattamány Zsolt polgármester
Határidő: azonnal”

1293/2014.(11.11.) Sz. PKB határozat
- Budapest Főváros VII. kerület Erzsébetváros Önkormányzata Képviselő- testülete

Pénzügyi és Kerületfejlesztési Bizottságának ügyrendje –

Budapest Főváros VII. kerület Erzsébetváros Önkormányzata Képviselő-testületének
Pénzügyi és Kerületfejlesztési Bizottsága úgy dönt, hogy módosítja 167/2013. (02.18.)
számú határozatával elfogadott ügyrendjét és a határozati javaslat mellékletét képező
ügyrendet 2014. november 12-ei hatállyal elfogadja.

Felelős: Vattamány Zsolt polgármester
Határidő: azonnal

A fenti határozatot a Bizottság egyhangúan (6 igen, 0 nem szavazattal, 0 tartózkodással)
elfogadta.

Az elfogadásra javasolt határozati javaslat szövege:
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„Budapest Főváros VII. kerület Erzsébetváros Önkormányzata Képviselő-testületének

Pénzügyi és Kerületfejlesztési Bizottsága úgy dönt, hogy Benedek Zsolt bizottsági elnök tartós

akadályoztatása esetén Sólyom Bence Balázst jelöli ki az elnöki feladatok ellátására.

Felelős: Vattamány Zsolt polgármester
Határidő: azonnal”

1294/2014.(11.11.) Sz. PKB határozat
- Budapest Főváros VII. kerület Erzsébetváros Önkormányzata Képviselő- testülete

Pénzügyi és Kerületfejlesztési Bizottságának ügyrendje –

Budapest Főváros VII. kerület Erzsébetváros Önkormányzata Képviselő-testületének

Pénzügyi és Kerületfejlesztési Bizottsága úgy dönt, hogy Benedek Zsolt bizottsági elnök

tartós akadályoztatása esetén Sólyom Bence Balázst jelöli ki az elnöki feladatok

ellátására.

Felelős:Vattamány Zsolt polgármester
Határidő: azonnal

A fenti határozatot a Bizottság egyhangúan (6 igen, 0 nem szavazattal, 0 tartózkodással)
elfogadta.

2. NAPIRENDI PONT

- Gázszolgáltatásból kizárt Társasház pályázati támogatása
Garay u. 22. –

Az elfogadásra javasolt határozati javaslat szövege:

„Budapest Főváros VII. kerület Erzsébetváros Önkormányzata Képviselő-testületének
Pénzügyi és Kerületfejlesztési Bizottsága úgy dönt, hogy a Budapest VII. kerület, Garay u. 22.
szám alatti gázszolgáltatásból kizárt társasház gázvezeték felújítási munkálatait
visszatérítendő kamatmentes támogatás formájában az alábbiak szerint támogatja:

1. Gázvezeték felújítási munkák tervezett összege: 1.752.750,- Ft.
2. A Bizottság a társasház gázvezeték felújítási munkáit 701.100,- Ft összeggel

támogatja.
3. A támogatás visszafizetésének futamideje 2, azaz kettő év.

Felelős: Vattamány Zsolt polgármester
Határidő: azonnal”

1295/2014.(11.11.) Sz. PKB határozat
- Gázszolgáltatásból kizárt Társasház pályázati támogatása

Garay u. 22. –

Budapest Főváros VII. kerület Erzsébetváros Önkormányzata Képviselő-testületének
Pénzügyi és Kerületfejlesztési Bizottsága úgy dönt, hogy a Budapest VII. kerület, Garay
u. 22. szám alatti gázszolgáltatásból kizárt társasház gázvezeték felújítási munkálatait
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visszatérítendő kamatmentes támogatás formájában az alábbiak szerint támogatja:

1. Gázvezeték felújítási munkák tervezett összege: 1.752.750,- Ft.
2. A Bizottság a társasház gázvezeték felújítási munkáit 701.100,- Ft összeggel

támogatja.
3. A támogatás visszafizetésének futamideje 2, azaz kettő év.

Felelős: Vattamány Zsolt polgármester
Határidő: azonnal

A fenti határozatot a Bizottság egyhangúan (6 igen, 0 nem szavazattal, 0 tartózkodással)
elfogadta.

3. NAPIRENDI PONT

- Az Erzsébetváros Kft. eredménytartalékának felhasználása –

Moldován László:
„Az lenne a kérdésem, hogy miért az Erzsébetváros Kft. kapta meg a lehetőséget, hogy őrzés-
védéssel foglalkozzon. Arról se volt információnk, hogy egyáltalán a közbeszerzési eljárással
valamilyen probléma van, és hogy nincsen nyertes. És ha így is lett, akkor miért pont ők?
Mert van náluk 10 M Ft? Tehát, ezt komolyan kérdezem. Az ő eredményüket el kell
használni? Tudom, hogy naiv a kérdés, de hogy mi az oka, hogy hozzájuk került ez a
lehetőség?”
dr. Máté Katalin:
„Kocsis úr távollétében megpróbálok válaszolni a feltett kérdésre. A meghirdetett
közbeszerzési eljárás során, ami az őrzés-védelemre vonatkozik, magát a közbeszerzési
eljárást megtámadta az egyik nem nyertes ügyfél. Így sem a polgármesteri hivatal, sem az
önkormányzat ebben a pillanatban nincs olyan helyzetben, hogy közbeszerzési eljárást
indítson, vagy bárkivel szerződjön, mert mindenféleképpen a közbeszerzési törvényt ezzel
megsértené.
Ezért próbáltunk keresni, egy olyan megoldást, kifejezetten az átmeneti időre, és ez a
szerződésből is teljesen egyértelmű, hogy addig szól a szerződés, ameddig a döntő bizottság
meghozza a határozatát, aminek a függvényében, vagy a nyertessel, vagy a döntő bizottság
határozatának megfelelően meg fogjuk tudni kötni a szerződést. Nem volt más kiút.”
Moldován László:
„Ha elfogy a pénz? Ez a 10,5 M Ft hány hónapra elég?”
dr. Máté Katalin:
„3 és fél hónapra. Azt gondoljuk, hogy ez alatt a döntő bizottság a vonatkozó előírásoknak
megfelelően dönteni fog. Ha meg nem, akkor a tisztelt bizottság úgyis találkozik a
fejleményekkel, amennyiben erre szükség lesz.”
Moldován László:
„Köszönöm.”

Az elfogadásra javasolt határozati javaslat szövege:

„Budapest Főváros VII. kerület Erzsébetváros Önkormányzata Képviselő-testületének
Pénzügyi és Kerületfejlesztési Bizottsága úgy dönt, hogy az Erzsébetváros Kft. a 2013. évi
eredménytartaléka terhére legfeljebb bruttó 10.158.730,- Ft, azaz legfeljebb bruttó Tízmillió-
egyszázötvennyolcezer-hétszázharminc forint összeget felhasználhat a Budapest VII. kerület



Budapest Főváros VII. kerület Erzsébetváros Önkormányzat Képviselő-testülete
Pénzügyi és Kerületfejlesztési Bizottságának 2014. november 11-én, 15.30 órakor tartott alakuló nyílt

ülésének jegyzőkönyve

Önkormányzata objektumainak napi 24 órás, élőerős őrzés védelmi, portaszolgálati és
rendészeti feladatainak teljes körű ellátása érdekében, az ellátáshoz szükséges mértékben.

Felelős: Vattamány Zsolt polgármester
Határidő: azonnal”

1296/2014.(11.11.) Sz. PKB határozat
- Az Erzsébetváros Kft. eredménytartalékának felhasználása -

Budapest Főváros VII. kerület Erzsébetváros Önkormányzata Képviselő-testületének
Pénzügyi és Kerületfejlesztési Bizottsága úgy dönt, hogy az Erzsébetváros Kft. a 2013.
évi eredménytartaléka terhére legfeljebb bruttó 10.158.730,- Ft, azaz legfeljebb bruttó
Tízmillió-egyszázötvennyolcezer-hétszázharminc forint összeget felhasználhat a
Budapest VII. kerület Önkormányzata objektumainak napi 24 órás, élőerős őrzés
védelmi, portaszolgálati és rendészeti feladatainak teljes körű ellátása érdekében, az
ellátáshoz szükséges mértékben.

Felelős: Vattamány Zsolt polgármester
Határidő: azonnal

A fenti határozatot a Bizottság egyhangúan (6 igen, 0 nem szavazattal, 0 tartózkodással)
elfogadta.

4. NAPIRENDI PONT

- Célbefizetés teljesítése a Budapest VII. kerület,
- (33552 hrsz.) Alsó erdősor utca 1/B. sz.
- (33627/7 hrsz.) Barát utca 11. sz.
- (33030 hrsz.) Cserhát utca 9. sz.
- (33872 hrsz.) Dob utca 89. sz.
- (32966 hrsz.) Garay utca 7. sz.
- (34273 hrsz.) Klauzál tér 3. sz.
- (33784 hrsz.) Rottenbiller utca 30. sz.
- (33950 hrsz.) Izabella utca 27/A sz. társasházakban –

Benedek Zsolt:
„Ügyrendi indítványom, hogy a 8 határozati javaslatról egyszerre szavazzunk. Elfogadja-e a
bizottság. Látom, elfogadja.”

Az elfogadásra javasolt határozati javaslat szövege:

„A Budapest Főváros VII. kerület Erzsébetváros Önkormányzata Képviselő-testületének
Pénzügyi és Kerületfejlesztési Bizottsága úgy dönt, hogy a 4. napirendi pont 1-8. határozati
javaslatairól együttesen szavaznak, a határozati javaslatok szövegének elfogadásával.”

1297/2014.(11.11.) Sz. PKB határozat
Célbefizetés teljesítése a Budapest VII. kerület,
- (33552 hrsz.) Alsó erdősor utca 1/B. sz.
- (33627/7 hrsz.) Barát utca 11. sz.
- (33030 hrsz.) Cserhát utca 9. sz.
- (33872 hrsz.) Dob utca 89. sz.
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- (32966 hrsz.) Garay utca 7. sz.
- (34273 hrsz.) Klauzál tér 3. sz.
- (33784 hrsz.) Rottenbiller utca 30. sz.
- (33950 hrsz.) Izabella utca 27/A sz. társasházakban

Ügyrendi indítvány -

A Budapest Főváros VII. kerület Erzsébetváros Önkormányzata Képviselő-testületének
Pénzügyi és Kerületfejlesztési Bizottsága úgy dönt, hogy a 4. napirendi pont 1-8.
határozati javaslatairól együttesen szavaznak, a határozati javaslatok szövegének
elfogadásával.

A fenti határozatot a Bizottság egyhangúan (6 igen, 0 nem szavazattal, 0 tartózkodással)
elfogadta.

Az elfogadásra javasolt határozati javaslat szövege:

„Budapest Főváros VII. kerület Erzsébetváros Képviselő-testületének Pénzügyi és
Kerületfejlesztési Bizottsága úgy dönt, hogy az Önkormányzat 6,19% tulajdoni hányada
arányában hozzájárul ahhoz, hogy a Budapest VII. ker. hrsz. 33552 hrsz-ú Alsó erdősor utca
1/B. sz. társasház részére a tető és az ereszcsatorna javítására 24.859,-Ft célbefizetés
átutalásra kerüljön.

Felelős: Vattamány Zsolt polgármester
Határidő: azonnal”

1298/2014.(11.11.) Sz. PKB határozat
- Célbefizetés teljesítése a Budapest VII. kerület,
- (33552 hrsz.) Alsó erdősor utca 1/B. sz. társasházban –

Budapest Főváros VII. kerület Erzsébetváros Képviselő-testületének Pénzügyi és
Kerületfejlesztési Bizottsága úgy dönt, hogy az Önkormányzat 6,19% tulajdoni
hányada arányában hozzájárul ahhoz, hogy a Budapest VII. ker. hrsz. 33552 hrsz-ú
Alsó erdősor utca 1/B. sz. társasház részére a tető és az ereszcsatorna javítására 24.859,-
Ft célbefizetés átutalásra kerüljön.

Felelős: Vattamány Zsolt polgármester
Határidő: azonnal

A fenti határozatot a Bizottság egyhangúan (6 igen, 0 nem szavazattal, 0 tartózkodással)
elfogadta.

Az elfogadásra javasolt határozati javaslat szövege:

„Budapest Főváros VII. kerület Erzsébetváros Képviselő-testületének Pénzügyi és
Kerületfejlesztési Bizottsága úgy dönt, hogy az Önkormányzat 4,65% tulajdoni hányada
arányában hozzájárul ahhoz, hogy a Budapest VII. ker. hrsz. 33627/7 hrsz-ú Barát utca 11. sz.
társasház részére a tető javítására 69.426,-Ft célbefizetés átutalásra kerüljön.

Felelős: Vattamány Zsolt polgármester
Határidő: azonnal”
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1299/2014.(11.11.) Sz. PKB határozat
- Célbefizetés teljesítése a Budapest VII. kerület,
- (33627/7 hrsz.) Barát utca 11. sz. társasházban –

Budapest Főváros VII. kerület Erzsébetváros Képviselő-testületének Pénzügyi és
Kerületfejlesztési Bizottsága úgy dönt, hogy az Önkormányzat 4,65% tulajdoni
hányada arányában hozzájárul ahhoz, hogy a Budapest VII. ker. hrsz. 33627/7 hrsz-ú
Barát utca 11. sz. társasház részére a tető javítására 69.426,-Ft célbefizetés átutalásra
kerüljön.

Felelős: Vattamány Zsolt polgármester
Határidő: azonnal

A fenti határozatot a Bizottság egyhangúan (6 igen, 0 nem szavazattal, 0 tartózkodással)
elfogadta.

Az elfogadásra javasolt határozati javaslat szövege:

„Budapest Főváros VII. kerület Erzsébetváros Képviselő-testületének Pénzügyi és
Kerületfejlesztési Bizottsága úgy dönt, hogy az Önkormányzat 4,26% tulajdoni hányada
arányában hozzájárul ahhoz, hogy a Budapest VII. ker. hrsz. 33030 hrsz-ú Cserhát utca 9. sz.
társasház részére, a víz-csatornadíj tartozás kiegyenlítésére, valamint a karbantartási
munkák, kezelési és biztosítási díjak ki nem fizetett számláinak rendezésére 112.996,-Ft
célbefizetés átutalásra kerüljön.

Felelős: Vattamány Zsolt polgármester
Határidő: azonnal”

1300/2014.(11.11.) Sz. PKB határozat
- Célbefizetés teljesítése a Budapest VII. kerület,
- (33030 hrsz.) Cserhát utca 9. sz. társasházban –

Budapest Főváros VII. kerület Erzsébetváros Képviselő-testületének Pénzügyi és
Kerületfejlesztési Bizottsága úgy dönt, hogy az Önkormányzat 4,26% tulajdoni
hányada arányában hozzájárul ahhoz, hogy a Budapest VII. ker. hrsz. 33030 hrsz-ú
Cserhát utca 9. sz. társasház részére, a víz-csatornadíj tartozás kiegyenlítésére, valamint
a karbantartási munkák, kezelési és biztosítási díjak ki nem fizetett számláinak
rendezésére 112.996,-Ft célbefizetés átutalásra kerüljön.

Felelős: Vattamány Zsolt polgármester
Határidő: azonnal

A fenti határozatot a Bizottság egyhangúan (6 igen, 0 nem szavazattal, 0 tartózkodással)
elfogadta.

Az elfogadásra javasolt határozati javaslat szövege:

„Budapest Főváros VII. kerület Erzsébetváros Képviselő-testületének Pénzügyi és
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Kerületfejlesztési Bizottsága úgy dönt, hogy az Önkormányzat 30,75% tulajdoni hányada
arányában hozzájárul ahhoz, hogy a Budapest VII. ker. hrsz. 33872 hrsz-ú Dob utca 89. sz.
társasház részére a tető felújítására 30.750,-Ft célbefizetés átutalásra kerüljön.

Felelős: Vattamány Zsolt polgármester
Határidő: azonnal”

1301/2014.(11.11.) Sz. PKB határozat
- Célbefizetés teljesítése a Budapest VII. kerület,
- (33872 hrsz.) Dob utca 89. sz. társasházban –

Budapest Főváros VII. kerület Erzsébetváros Képviselő-testületének Pénzügyi és
Kerületfejlesztési Bizottsága úgy dönt, hogy az Önkormányzat 30,75% tulajdoni
hányada arányában hozzájárul ahhoz, hogy a Budapest VII. ker. hrsz. 33872 hrsz-ú Dob
utca 89. sz. társasház részére a tető felújítására 30.750,-Ft célbefizetés átutalásra
kerüljön.

Felelős: Vattamány Zsolt polgármester
Határidő: azonnal

A fenti határozatot a Bizottság egyhangúan (6 igen, 0 nem szavazattal, 0 tartózkodással)
elfogadta.

Az elfogadásra javasolt határozati javaslat szövege:

„Budapest Főváros VII. kerület Erzsébetváros Képviselő-testületének Pénzügyi és
Kerületfejlesztési Bizottsága úgy dönt, hogy az Önkormányzat 11,23% tulajdoni hányada
arányában hozzájárul ahhoz, hogy a Budapest VII. ker. hrsz. 32966 hrsz-ú Garay utca 7. sz.
társasház részére az ereszalj javítására 112.640,-Ft célbefizetés átutalásra kerüljön.

Felelős: Vattamány Zsolt polgármester
Határidő: azonnal”

1302/2014.(11.11.) Sz. PKB határozat
- Célbefizetés teljesítése a Budapest VII. kerület,
- (32966 hrsz.) Garay utca 7. sz. társasházakban –

Budapest Főváros VII. kerület Erzsébetváros Képviselő-testületének Pénzügyi és
Kerületfejlesztési Bizottsága úgy dönt, hogy az Önkormányzat 11,23% tulajdoni
hányada arányában hozzájárul ahhoz, hogy a Budapest VII. ker. hrsz. 32966 hrsz-ú
Garay utca 7. sz. társasház részére az ereszalj javítására 112.640,-Ft célbefizetés
átutalásra kerüljön.

Felelős: Vattamány Zsolt polgármester
Határidő: azonnal

A fenti határozatot a Bizottság egyhangúan (6 igen, 0 nem szavazattal, 0 tartózkodással)
elfogadta.
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Az elfogadásra javasolt határozati javaslat szövege:

„Budapest Főváros VII. kerület Erzsébetváros Képviselő-testületének Pénzügyi és
Kerületfejlesztési Bizottsága úgy dönt, hogy az Önkormányzat 13,06% tulajdoni hányada
arányában hozzájárul ahhoz, hogy a Budapest VII. ker. hrsz. 34273 hrsz-ú Klauzál tér 3. sz.
társasház részére az önkormányzati pályázatokhoz szükséges önerő előteremtésére 91.420,-Ft
célbefizetés átutalásra kerüljön.

Felelős: Vattamány Zsolt polgármester
Határidő: azonnal”

1303/2014.(11.11.) Sz. PKB határozat
- Célbefizetés teljesítése a Budapest VII. kerület,
- (34273 hrsz.) Klauzál tér 3. sz. társasházban –

Budapest Főváros VII. kerület Erzsébetváros Képviselő-testületének Pénzügyi és
Kerületfejlesztési Bizottsága úgy dönt, hogy az Önkormányzat 13,06% tulajdoni
hányada arányában hozzájárul ahhoz, hogy a Budapest VII. ker. hrsz. 34273 hrsz-ú
Klauzál tér 3. sz. társasház részére az önkormányzati pályázatokhoz szükséges önerő
előteremtésére 91.420,-Ft célbefizetés átutalásra kerüljön.

Felelős: Vattamány Zsolt polgármester
Határidő: azonnal

A fenti határozatot a Bizottság egyhangúan (6 igen, 0 nem szavazattal, 0 tartózkodással)
elfogadta.

Az elfogadásra javasolt határozati javaslat szövege:

„Budapest Főváros VII. kerület Erzsébetváros Képviselő-testületének Pénzügyi és
Kerületfejlesztési Bizottsága úgy dönt, hogy az Önkormányzat 12,42% tulajdoni hányada
arányában hozzájárul ahhoz, hogy a Budapest VII. ker. hrsz. 33784 hrsz-ú Rottenbiller utca
30. sz. társasház részére a kémények felújítására 83.160,-Ft célbefizetés átutalásra kerüljön.

Felelős: Vattamány Zsolt polgármester
Határidő: azonnal”

1304/2014.(11.11.) Sz. PKB határozat
- Célbefizetés teljesítése a Budapest VII. kerület,
- (33784 hrsz.) Rottenbiller utca 30. sz. társasházban –

Budapest Főváros VII. kerület Erzsébetváros Képviselő-testületének Pénzügyi és
Kerületfejlesztési Bizottsága úgy dönt, hogy az Önkormányzat 12,42% tulajdoni
hányada arányában hozzájárul ahhoz, hogy a Budapest VII. ker. hrsz. 33784 hrsz-ú
Rottenbiller utca 30. sz. társasház részére a kémények felújítására 83.160,-Ft
célbefizetés átutalásra kerüljön.

Felelős: Vattamány Zsolt polgármester
Határidő: azonnal
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A fenti határozatot a Bizottság egyhangúan (6 igen, 0 nem szavazattal, 0 tartózkodással)
elfogadta.

Az elfogadásra javasolt határozati javaslat szövege:

„Budapest Főváros VII. kerület Erzsébetváros Képviselő-testületének Pénzügyi és
Kerületfejlesztési Bizottsága úgy dönt, hogy az Önkormányzat 10,73% tulajdoni hányada
arányában hozzájárul ahhoz, hogy a Budapest VII. ker. hrsz. 33950 hrsz-ú Izabella utca 27/A.
sz. társasház részére a Díjbeszedő Holding Zrt. felé fennálló vízdíj tartozás kiegyenlítésére
395.964,-Ft célbefizetés átutalásra kerüljön.

Felelős: Vattamány Zsolt polgármester
Határidő: azonnal”

1305/2014.(11.11.) Sz. PKB határozat
- Célbefizetés teljesítése a Budapest VII. kerület,
- (33950 hrsz.) Izabella utca 27/A sz. társasházban –

Budapest Főváros VII. kerület Erzsébetváros Képviselő-testületének Pénzügyi és
Kerületfejlesztési Bizottsága úgy dönt, hogy az Önkormányzat 10,73% tulajdoni
hányada arányában hozzájárul ahhoz, hogy a Budapest VII. ker. hrsz. 33950 hrsz-ú
Izabella utca 27/A. sz. társasház részére a Díjbeszedő Holding Zrt. felé fennálló vízdíj
tartozás kiegyenlítésére 395.964,-Ft célbefizetés átutalásra kerüljön.

Felelős: Vattamány Zsolt polgármester
Határidő: azonnal

A fenti határozatot a Bizottság egyhangúan (6 igen, 0 nem szavazattal, 0 tartózkodással)
elfogadta.

5. NAPIRENDI PONT

- A természetben a Bp. Főv. VII. ker. Péterfy u. 38. szám alatti épületben kialakított
Körzeti Megbízotti Irodára vonatkozó használati szerződés módosítása –

Az elfogadásra javasolt határozati javaslat szövege:

„Budapest Főváros VII. kerület Erzsébetváros Önkormányzata Képviselő-testületének
Pénzügyi és Kerületfejlesztési Bizottsága úgy dönt, hogy a természetben a Bp. Főv. VII. ker.
Péterfy u. 38. 1/A. szám alatti helyiségben kialakításra került Körzeti Megbízotti Iroda
használatára vonatkozóan Budapest Főváros VII. kerület Erzsébetváros Önkormányzata és a
Budapesti Rendőr-főkapitányság között 2014. október 10. napján megkötött szerződés 6.
pontjában a közüzemi költségek viselésére vonatkozó rendelkezés kerüljön módosításra az
alábbiak szerint:

„A használati jogviszony fennállása alatt az ingatlanrész működtetésével és rendeltetésszerű
használatával kapcsolatban felmerülő közüzemi díjakat (villany, víz- és csatornadíj, gáz,
szemétszállítás) a Használatba adó meghatározó befolyása alatt álló ERVA Erzsébetvárosi
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Önkormányzati Vagyonkezelő Nonprofit Zrt. /székhelye: 1071 Budapest, Damjanich u. 12.;
cégjegyzékszám: 01-10-043258, a céget nyilvántartó bíróság: Fővárosi Törvényszék
Cégbírósága; adószám: 12194528-2-42/ fizeti meg.”

Felelős: Vattamány Zsolt polgármester
Határidő: azonnal”

1306/2014.(11.11.) Sz. PKB határozat
- A természetben a Bp. Főv. VII. ker. Péterfy u. 38. szám alatti épületben kialakított

Körzeti Megbízotti Irodára vonatkozó használati szerződés módosítása -

Budapest Főváros VII. kerület Erzsébetváros Önkormányzata Képviselő-testületének
Pénzügyi és Kerületfejlesztési Bizottsága úgy dönt, hogy a természetben a Bp. Főv. VII.
ker. Péterfy u. 38. 1/A. szám alatti helyiségben kialakításra került Körzeti Megbízotti
Iroda használatára vonatkozóan Budapest Főváros VII. kerület Erzsébetváros
Önkormányzata és a Budapesti Rendőr-főkapitányság között 2014. október 10. napján
megkötött szerződés 6. pontjában a közüzemi költségek viselésére vonatkozó
rendelkezés kerüljön módosításra az alábbiak szerint:

„A használati jogviszony fennállása alatt az ingatlanrész működtetésével és rendeltetésszerű
használatával kapcsolatban felmerülő közüzemi díjakat (villany, víz- és csatornadíj, gáz,
szemétszállítás) a Használatba adó meghatározó befolyása alatt álló ERVA Erzsébetvárosi
Önkormányzati Vagyonkezelő Nonprofit Zrt. /székhelye: 1071 Budapest, Damjanich u. 12.;
cégjegyzékszám: 01-10-043258, a céget nyilvántartó bíróság: Fővárosi Törvényszék
Cégbírósága; adószám: 12194528-2-42/ fizeti meg.”

Felelős: Vattamány Zsolt polgármester
Határidő: azonnal

A fenti határozatot a Bizottság egyhangúan (6 igen, 0 nem szavazattal, 0 tartózkodással)
elfogadta.

6. NAPIRENDI PONT

- Javaslat kiegészítő megállapodás megkötésére a CEPD Befektetési és
Ingatlanfejlesztési Kft.-vel a Kéthly Anna tér 34433/2 hrsz. közterület terültén
található vízlétesítmények közös használata tárgyban –

Moldován László:
„Miért kell mindent a CEPD Kft-n keresztül bonyolítani? Ha jól értelmezem ők fognak
beszerezni engedélyt, mindent a világon, és csak fizetünk nekik bizonyos pénzösszeget, azért,
hogy a Kéthly Anna téren a zöld felületet locsoljuk.”
dr. Máté Katalin:
„Azt gondolom, hogy a Kéthly Anna tér locsolása az később kezdődött, mint hogy a talajvíz
figyelő kutaknak az engedélyét a CEPD megszerezte. Ebben a pillanatban azt hiszem, hogy
hosszú ideig, engedély nélkül, és bármi pénz fizetése nélkül használtuk ezeket. Lényegében a
céggel fizettette az önkormányzat a parknak a locsolását, amit rendbe kellett tenni, és az adott
technikai lehetőségek között ez a műszaki megoldás lehetséges. Ez az indoka.”
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Az elfogadásra javasolt határozati javaslat szövege:

„Budapest Főváros VII. kerület Erzsébetváros Önkormányzata Képviselő-testületének
Pénzügyi és Kerületfejlesztési Bizottsága úgy dönt, hogy hozzájárul ahhoz, hogy a jelen
határozati javaslat mellékletét képező, Önkormányzatunk és a CEPD Befektetési és
Ingatlanfejlesztési Korlátolt Felelősségű Társaság között kötendő, a Kéthly Anna téri
vízlétesítmények közös használata tárgyú kiegészítő megállapodás megkötésre kerüljön.

Felelős: Vattamány Zsolt polgármester
Határidő: 2014. december 11.”

1307/2014.(11.11.) Sz. PKB határozat
- Javaslat kiegészítő megállapodás megkötésére a CEPD Befektetési és

Ingatlanfejlesztési Kft.-vel a Kéthly Anna tér 34433/2 hrsz. közterület terültén
található vízlétesítmények közös használata tárgyban –

Budapest Főváros VII. kerület Erzsébetváros Önkormányzata Képviselő-testületének
Pénzügyi és Kerületfejlesztési Bizottsága úgy dönt, hogy hozzájárul ahhoz, hogy a jelen
határozati javaslat mellékletét képező, Önkormányzatunk és a CEPD Befektetési és
Ingatlanfejlesztési Korlátolt Felelősségű Társaság között kötendő, a Kéthly Anna téri
vízlétesítmények közös használata tárgyú kiegészítő megállapodás megkötésre kerüljön.

Felelős: Vattamány Zsolt polgármester
Határidő: 2014. december 11.

A fenti határozatot a Bizottság egyhangúan (6 igen, 0 nem szavazattal, 0 tartózkodással)
elfogadta.

7. NAPIRENDI PONT

- Lakásingatlanok árverésen történő elidegenítése –

dr. Csomor Sándor:
„Szokatlan dolog történt, mert lakásokat már legalább hatszor árverés útján próbáltuk
értékesíteni. Ma besétált egy cég, és azt mondta, hogy az egészet meg akarja venni egybe. Én
se nem támogatom, se nem ellenzem, de ezt szeretném megosztani a bizottsággal. Ezért
legalább egy szűk keresztmetszetet adunk a lakásértékesítésről. Néhány mondatban
elmondanám, hogy mi volt eddig, és mik a tapasztalatok. Közben kiosztom a módosító
indítványt.
A lényeg az, hogy kb. hatszor értékesítettünk 120-125 lakást pályázati úton. Az a tapasztalat,
és már többször elmondtam, hogy ugyanaz a néhány kisebb volumenű vállalkozó jelentkezett.
Sajnálatosan nem tudtuk kizárni, hogy ők megegyezzenek a folyosón, és elosszák egymás
között a lakásokat.
Az volt a szándékunk, hogy utoljára ezt a csomagot behozzuk, azért, hogy a lakásértékesítési
bevételünk eléggé elmaradt. Ha jól emlékszem 600 M Ft volt betervezve, és kb. a fele jött be.
Átlagosan az a tapasztalatunk, hogy kb. 50-60 %-át viszik el a lakásoknak. Általában a nagy
lakásokat nem viszik el, a kicsiket megveszik ezek a kisvállalkozók, felújítják, és tovább
adják. Az volt a szándék, és ezt mondtam is az elnök úrnak, hogy egy olyan programot
indítunk ebben a ciklusban, hogy ezeket a lakásokat a fizetőképes fiatal családoknak
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értékesítenénk fix áron, pályázati úton, és 60 havi részletre. Ami azt jelenti, hogy egy kicsit
többet fizet, mintha lakást bérelne, de legalább a sajátját fizeti.
Ez lett volna az utolsó ilyen lakás pályázat, és ha ez bekerül a jövő évi vagyongazdálkodási
irányelvekbe, akkor ezt a programot akarjuk megvalósítani.
Tényleg sok lakásunk van, de ezek zömében azok a lakások, amik lakhatatlanok. Vagy túl
nagyok, nem érdemes felújítani, és bérbe adni, vagy pedig nem érdemes felújítani. Én azért
hoztam ezt a módosító indítványt be, hogy ha egyik oldalról nézzük, és ezt a 3. variációt
javasolja a bizottság, akkor nem lesz az idén bevétel. Ez az egyik fele a dolognak. Akkor
gyakorlatilag kb. januárban tudjuk kiírni. Akkor sérül a nyilvánosság olyan értelemben, hogy
ha ezt kiírjuk, akkor lesz kb. 3 cég, aki egyáltalán tud jelentkezni, de lehet, hogy csak ez az 1
tudja elvinni. Ez tény. Ez a negatívum.
A másik az, hogy a zacc is elmegy a jobb lakásokkal, és ez is tény. Még igazán, én nem
javaslok semmit. Azt sem, hogy a bizottság ezt a 3. variációt fogadja el. Egy ilyen közös
eszmecserével ki kellene találni, hogy mi a legjobb megoldás, mik az érvek, ellenérvek. Az
tény, hogy ha ez lesz, akkor valószínű, hogy ez a cég fogja megvenni, hogy ha komolyan
gondolja, és tényleg van pénze, akkor ez fog pályázni, hogy egybe írjuk ki, és el fogja vinni
alapáron, tehát nem licitálunk rá, de el fogja vinni a zaccot is. Van olyan lakás ebben, amit
már 3-szor 4-szer megpályáztattunk. Ha meg nem ez lesz, akkor viszont lesz bevétel legalább,
és lesz egy jó néhány lakás, ami itt marad nekünk.
Mondtam a cégnek, hogy ez valószínűleg nem fog átmenni, mert ez túl direkt nekünk, és túl
gyors. Inkább azt javaslom neki, hogy ami megmarad, arra adjon be ajánlatot, és az már egy
más helyzet. Nem ment el a nyilvános pályázaton, és hogy ha arra ad ajánlatot, akkor még azt
is lehet mondani, hogy egyenként eladjuk neki azt, vagy azt is lehet mondani, hogy kiírjuk
egybe azt, ami visszamaradt belőle.
Tehát én a korrektség kedvéért hoztam be. Jobb lett volna, ha a múlt héten esnek ezzel be
ezzel az ajánlattal, és nem ma délelőtt. Gondolom látták, a bizottsági előterjesztésekben, és
rácuppantak. Megnéztük, és a Duna House egy komoly szereplője az ingatlan piacnak, azt
nem tudtam, hogy vásárolni is szokott, de úgy látszik, hogy szokott. Nem ismerem őket
egyáltalán, nem voltam még kapcsoltban velük.
Tudom, hogy ez egy kicsit dilemma, de nem akartam elhallgatni. Nem is volt időm az elnök
úrral beszélni erről, mert neki is és nekem is dolgom volt. Ezért hoztam egy ilyen kiegészítő
indítványt.
Molnár István:
„Ez már a holnapi testületi ülésre úgysem mehet be.”
dr. Csomor Sándor:
„Persze, hogy nem. Éppen ez a probléma, hogy ha most bemegy decemberben, nem lesz
belőle pénz, mert nincs is értelme kiírni. Bár láttam már ilyet másik kerületekben, hogy
kiírták 2 nap alatt, de itt ilyen fel sem merül. Itt leghamarabb januárban tudjuk kiírni, de
akkor nem lesz bevétel belőle. Ez a probléma. Bevétel meg kell. Azért csináltuk ezt a lakás
pályázatot.
Komolyan mondom, nekem tök mindegy, csak hát, ha nem mondom el, akkor azt mondják,
hogy miért nem mondtam el.”
Benedek Zsolt:
„Az előterjesztő gondolatait hallhattuk. Kérdezem, hogy a bizottság tagjai közül ki az, aki
hozzá kíván szólni. Vagy a jelen lévők közül? Alpolgármester úré a szó.”
Hutiray Gyula:
„Azt gondolom, amit vezérigazgató úr a végén mondott, az ésszerű, és követhető is. Tehát
amit tervezés szintjén eldöntöttünk, hogy ezt a 32 lakást kiírjuk pályázatra, azt tegyük meg, és
javasoljuk a képviselő testületnek, hogy járjon el így. Egyúttal tájékoztassa vezérigazgató úr,
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hivatkozva erre a bizottsági ülésre, az itt elhangzottakra, az érdeklődő Duna House-t, hogy
ami megmarad, arra szívesen vesszük, hogy ha egy hasonló ajánlatot majd bead, és akkor úgy
járunk el, ahogy azt felvetette.
Gondolom, ahogy a tapasztalatok alapján számítani lehet, hogy 8-10 lakás ebből a 32-ből
megmarad. Abból lesznek a főleg nagyok, meg a nagyon vacak is belekerül.
Na mindegy, nem akarom ezt ragozni. Azt gondolom, hogy vezérigazgató úr egy áthidaló
megoldást mondott. Az ésszerű, és az követhető. Az, hogy rögtön rábólintsunk egy ilyen
ajánlatra, ami valóban, ha nem is feltétlenül versenykorlátozó, de látszat az lehet, hogy
versenykorlátozó, az szerintem szerencsétlen lenne.”
Benedek Zsolt:
„Nagyjából hasonlóan gondolom én is, mint alpolgármester úr. Szerintem ez így teljesen
korrekt megoldás.”
Tímár László:
„Az egyik probléma az, hogy ezeknél az ingatlanoknál nagyon sok kiadása van az
önkormányzatnak, és ami itt marad a nyakunkon az továbbra is rengeteg pénzt vesz ki a
zsebünkből. Kérdés az az, hogy általában azok maradnak meg, és a kereslete annak nagyobb,
ami egyébként is egy optimális lakás, tehát amelyiknek nagyobb a kereslete, és azok, amik itt
maradnak érdekli-e ezt a céget? Mert hát azért ő is tudja, hogy megveszi a gyengébbet is, de
mellette ott vannak a jobbak is. Ha esetleg most sikerül nekünk megpályáztatni, és azokat
elviszik, amik jobb lakások, akkor lehet, hogy utána megint a nyakunkon marad az, ami vagy
nagyon kicsi, vagy nagyon nagy lakás, és utána esetleg, megint évekig fizethetjük a
költségeket, mert megint nem tudjuk értékesíteni.
Én ezt a vételi szándékot azért gondolom, mert a vételi szándék azt jelenti, hogy most ezt a 32
lakást ők megvennék egybe, akkor nem biztos, hogy ezt nekünk megint szét kellene
szednünk, és pályáztatni, mert akkor megint a nyakunkon maradnak azok, amiket megint
évekig nem tudunk értékesíteni. Nekem ez a véleményem.”
Molnár István:
Az elmúlt években és néhányszor elmentem ilyen licitre, és egyetlen egy lakó nem volt, csak
vállalkozók voltak. Illetve a vállalkozók beosztottjai, akik mobilon mondták az adatokat, és
többen ott meg is egyeztek egymással, hogy megveszik, ami jó, és a többi itt marad a
nyakunkon.
Én megfontolásra ajánlanám, ezt az előterjesztést, és most ne hirdessünk licitet. Tudom, hogy
most nem jön be az a bevétel, de ha elviszik, akkor itt marad a nyakunkon, mert végig néztem
azokat a lakásokat, és a ¾-e itt marad a nyakunkon. Ami jó, azt el fogja vinni a vállalkozó, és
igazából nem a lakóknak teszünk jót ezzel, mert ők nem is lesznek ott, csak a vállalkozók
érnek oda. Tehát nekem ez így tetszik. Támogatnám, hogy menjen egybe. Hátha van rá több
jelentkező, akik rálicitálnak egy csomagra, és akkor még fel is mehet az ára az egésznek, de
ha kiveszünk belőle néhányat, akkor lehet, hogy nem fog visszajönni ez a cég. Úgyhogy én
ezt most elfogadnám, hogy vonjuk vissza, és írjuk ki egyben.”
dr. Csomor Sándor:
„Lenne egy teljesen áthidaló javaslatom. A következő bizottsági ülésre, ha behozzuk, akkor
még az idén lehet bevétel belőle, akkor is, ha egyenként adjuk el. Mindenki végig gondolja
nyugodtan, mert ez egy rapid dolog volt.
Szokatlan számomra, mert ilyen ajánlatot még soha nem kaptunk. Mondtam is nekik, hogy
nem normálisak, mert nem is nézték meg a lakásokat. De azt mondták, hogy ismerik a VII.
kerületi piacot, és tudják, hogy van benne teljesen rossz, és teljesen jó adottságú lakás. És
pont azért akarják megvenni, és nem kell hozzá ingatlanosnak lenni, mert Önök is tudják
tisztelt képviselők, hogy a földszinti lakások általában vizesek, rosszak.
Gyakorlatilag a 9 m2-t meg fogják csinálni, és ki fogják adni egy diáknak. Tehát ami emeleti
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lakás, és belső-Erzsébetvárosban van, az biztosan eladható. Ha túl nagy, akkor nem. Pl. ott
van a Dózsa Gy. úton az a nagy lakás, ami a Felvonulás térre nyílik, III. emeleti és nincs
benne lift. Nagyon rossz állapotú lakás, és még van hozzá egy fedett erkély is. Kb. háromszor
meghirdettük, és még mindig nem ment el. Volt, aki megvette volna ügyvédi irodának, aztán
elszaladt, mert azt mondta, hogy miért nincs benne lift.
Azzal nem veszítünk semmit, mert ha most az a döntés, hogy írjam ki, akkor ugye ki kell írni
jövő héten, aztán megjelenik. De ha most egy hét múlva írom ki, akkor még mindig lehet az
idén bevétel belőle, ha egyenként adjuk el, a következő testületi ülés valószínűleg csak
decemberben lesz. És akkor végig lehet alaposan gondolni.”
Tímár László:
„Egyszer sem merült fel még a testületi ülésen, hogy nem lehetne-e kis moteleket
üzemeltetni? Tehát, hogy az önkormányzat nem tarthatna fenn ilyeneket Az ERVÁ-n
keresztül? Ezek a nagy lakások alkalmasak lennének erre.”
dr. Csomor Sándor:
„Nem alkalmasak erre. Talán azok, amik 4-5 szobásak. Úgy csinálják ezeket a hostleket, hogy
összevásárolnak több lakást, és egybe nyitják. De azok is működnek, hogy megvesz 10-t, és
fizető vendéglátással üzemelteti. Felvesz egy takarítónőt, és kiadja. Így több bevételt lehet
produkálni. Felteszi az internetre. Ez teljesen megszokott ebben a kerületben. Van aki
kiköltözik nyáron a lakásából, és kiadja nyárra a turistáknak.
De lehet, hogy fogunk hostelt üzemeltetni, mert a Király u. 11-t azért ürítjük ki, mert
lakhatatlan lett a Gozsdu udvar miatt. Tehát kiürítjük, és az a testületi döntés, hogy egy
funkcióváltással hasznosítjuk. Valószínűleg mi nem fogjuk üzemeltetni, mert nagyon kreatív
az ERVA, de ennyire nem. Az viszont elképzelhető, hogy megfogjuk, kiürítjük, és az egészet
bérbe adjuk, vegye ki 15 évre, újítsa fel, és üzemeltesse úgy, ahogy akarja.
Ha eljutnánk oda, hogy az önkormányzatnak elfogyna a lakásainak a zöme, és
magántulajdonba kerülne, utána megmaradna egy lakás mag, és tudnánk cizelláltan
foglalkozni a vagyonhasznosítással, és nem küzdenénk ezzel a sok üres pincével, amit teljesen
idióta módon albetétesítettek, és nem tudja a bérbe adó értékesíteni. Ezeket ki tudnánk szórni
az ingatlan állományból, mert szórnánk gombokért, csak nem tudjuk, mert ezek termelik az
igazi veszteséget, akkor hogy ha lesz egy normális hasznosítható, tehát ha tudjuk koncentrálni
az ingatlanvagyont,-pl. a Klauzál téri piac az azért jó, mert egyben van, hasznosítható,
átlátható, és koncentrált a vagyon, és van is rá kereslet. Pl. ha csinálnánk egy hostelt, csak
akkor tudnánk üzemeltetni, ha nem lenne más dolgunk. Néhány év múlva talán az utódaink
ezt a gyakorlatot fogják tudni folytatni, de még olyan sok rossz lakás és helyiség van, hogy
egyelőre, erre még nincs kapacitás.
Ha jól értem, akkor vonjam vissza az előterjesztést, és hozzam vissza a következő ülésre?”
Benedek Zsolt:
„Igen, vonjuk vissza, és hozzuk vissza a következő ülésre.”

Előterjesztő a napirendi pontot visszavonta, döntés nem született.

8. NAPIRENDI PONT

- A Fasori Református Kollégium Julianna Általános Iskolája és Csipkebokor
Óvodájával kötendő megállapodás és bérleti szerződés módosítás jóváhagyása –

dr. Csomor Sándor:
„A módosításnak az oka egyetlen egy dolog, a Zeneiskola helyiség használata, és az ezzel
kapcsolatos elszámolás.”
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Moldován László:
„Az lenne a kérdésem, hogy a Zeneiskola használja az épület egy részét, és ezért 200e Ft
közmű költséget fizetünk a Fasori Református Kollégiumnak.
dr. Csomor Sándor:
„És a portaszolgálatért is.”
Moldován László:
„Igen, de a portaszolgálatot teljesen jogosan írta, hogy nem kellene nekünk fizetni. Mert a
185e Ft-ot felkerekítettük 200e Ft-ra a portaszolgálat miatt. A kérdésem az lenne, hogy ennek
az épületnek olyan magas a közköltsége, hogy ebből a Zeneiskola nem tud 4 termet használni
a havi 200 e Ft-ért?”
dr. Csomor Sándor:
„Képviselő Úr! Azért örültem annak, hogy ez a Fasori Református Kollégium elkezdte
használni, mert megszabadultunk ettől a tehertől, mert addig mi fizettük ezt. Gyakorlatilag
ugyanazon logika alapján számoltuk ki, hogy a hasznos alapterületre jutó költség az mennyi
az épületben. Tehát a tantermeket számoltuk csak. Tehát amit ők fizettek előtte, mielőtt mi
üzemeltettük, akkor még volt benne irattár, volt benne a Zeneiskola, meg a Református
Kollégium. Utána a Fasori Református Kollégiumnak odaadtuk az egészet. A Zeneiskolának
az a lényege, hogy ők nem tudnak máshova menni, mert nincs konkrét bázisa, nincs igazi
zeneiskola.
Az a lényeg, hogy mindenfele ott vannak az iskolákba, de ez mégis egy bázis lenne, mert
kamaratermeket akarnak kialakítani, ahol lehet koncerteket is tartani. Rá is akarunk költeni
ezekre a termekre, de ez egy más történet. Ahogy mi visszaszámoltuk, ennyi jött ki. Eddig mi
fizettünk a rengeteget, és ők a keveset. Tudom, hogy a bérleti díj egyáltalán nem sok, de az
oktatás az mégis csak egy közfeladat. Nem egy alapítványi iskoláról van szó. Nem akarom
bántani az alapítványi iskolákat, mert nagyon jó alapítványi iskolák vannak.
Egyre több tanulót akarnak foglalkoztatni, meg akarják növelni néhány éven belül a
létszámot. Tehát szerintem hasznosan került hozzájuk, bár tudom, hogy ezt van aki vitatja, de
gyakorlatilag ez jött ki. Mindenféle számolással, és korrekt számolással ez jött ki. És tudom,
hogy kontraszt van a bérleti díj, és e között, de igazán ez egy jelképes bérleti díj, azért ezt
látni kell. Mint ahogy a zsidó iskolának a bérleti díja is jelképes. Gondolom a Facultasé is.”

Az elfogadásra javasolt határozati javaslat szövege:

„Budapest Főváros VII. kerület Erzsébetváros Önkormányzata Képviselő-testületének
Pénzügyi és Kerületfejlesztési Bizottsága úgy dönt, hogy a Budapest Főváros VII. kerület
Erzsébetváros Önkormányzata és a Budapest-Fasori Református Kollégium Julianna
Általános Iskolája és Csipkebokor Óvodája között a Budapest Főváros VII. kerület
Rottenbiller 43-45. szám alatti épület használata tárgyában 2013. október 31. napján kötött
bérleti szerződés 13.1. pontja alapján a közüzemi díjak elszámolása tárgyában kötendő, a
jelen határozat mellékletét képező megállapodást jóváhagyja, és egyúttal felkéri a
polgármestert, hogy a megállapodást írja alá.

Felelős: Vattamány Zsolt polgármester
Határidő: 30 nap”

1308/2014.(11.11.) Sz. PKB határozat
- A Fasori Református Kollégium Julianna Általános Iskolája és Csipkebokor

Óvodájával kötendő megállapodás és bérleti szerződés módosítás jóváhagyása -
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Budapest Főváros VII. kerület Erzsébetváros Önkormányzata Képviselő-testületének
Pénzügyi és Kerületfejlesztési Bizottsága úgy dönt, hogy a Budapest Főváros VII.
kerület Erzsébetváros Önkormányzata és a Budapest-Fasori Református Kollégium
Julianna Általános Iskolája és Csipkebokor Óvodája között a Budapest Főváros VII.
kerület Rottenbiller 43-45. szám alatti épület használata tárgyában 2013. október 31.
napján kötött bérleti szerződés 13.1. pontja alapján a közüzemi díjak elszámolása
tárgyában kötendő, a jelen határozat mellékletét képező megállapodást jóváhagyja, és
egyúttal felkéri a polgármestert, hogy a megállapodást írja alá.

Felelős: Vattamány Zsolt polgármester
Határidő: 30 nap

A fenti határozatot a Bizottság egyhangúan (6 igen, 0 nem szavazattal, 0 tartózkodással)
elfogadta.

Az elfogadásra javasolt határozati javaslat szövege:

„Budapest Főváros VII. kerület Erzsébetváros Önkormányzata Képviselő-testületének
Pénzügyi és Kerületfejlesztési Bizottsága úgy dönt, hogy jóváhagyja a jelen határozathoz
mellékelt a Budapest Főváros VII. kerület Erzsébetváros Önkormányzata és a Budapest-
Fasori Református Kollégium Julianna Általános Iskolája és Csipkebokor Óvodája között a
Budapest Főváros VII. kerület Rottenbiller 43-45. szám alatti épület használata tárgyában
2013. október 31. napján kötött a 2. számú módosítással egységes szerkezetbe foglalt bérleti
szerződést, és egyúttal felkéri a polgármestert, hogy a szerződést írja alá.

Felelős: Vattamány Zsolt polgármester
Határidő: 30 nap”

1309/2014.(11.11.) Sz. PKB határozat
- A Fasori Református Kollégium Julianna Általános Iskolája és Csipkebokor

Óvodájával kötendő megállapodás és bérleti szerződés módosítás jóváhagyása -

Budapest Főváros VII. kerület Erzsébetváros Önkormányzata Képviselő-testületének
Pénzügyi és Kerületfejlesztési Bizottsága úgy dönt, hogy jóváhagyja a jelen
határozathoz mellékelt a Budapest Főváros VII. kerület Erzsébetváros Önkormányzata
és a Budapest-Fasori Református Kollégium Julianna Általános Iskolája és Csipkebokor
Óvodája között a Budapest Főváros VII. kerület Rottenbiller 43-45. szám alatti épület
használata tárgyában 2013. október 31. napján kötött a 2. számú módosítással egységes
szerkezetbe foglalt bérleti szerződést, és egyúttal felkéri a polgármestert, hogy a
szerződést írja alá.

Felelős: Vattamány Zsolt polgármester
Határidő: 30 nap

A fenti határozatot a Bizottság egyhangúan (6 igen, 0 nem szavazattal, 0 tartózkodással)
elfogadta.

9. NAPIRENDI PONT
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- Tulajdonosi döntés nem lakás céljára szolgáló helyiség bérleti díj csökkentése
tárgyában
Bp. VII. Csányi u. 7. hrsz.: 34104/0/A/5 és A/6–

dr. Csomor Sándor:
„Csak azt mondanám, hogy én megmondtam előre. Odanyújtjuk a kezünket, aztán letépik a
karunkat. Azzal együtt, többször is tárgyaltam ezzel a Családbarát Szövetkezettel. Úgy
látszik, hogy többször is elutáltam őket, máshova akartam őket vinni, mindent elkövettem
már, de ezek jönnek állandóan. Tényleg ráköltnek egy csomó pénzt. Már mi is költöttünk rá,
mert a gépészeti részben nekünk is vannak feladataink. Én nagyon remélem, hogy be fogják
váltani azt a közérdeket, amiről beszélnek, ebben a funkcióban. Be kell látni, hogy még nem
tudták felújítani. Szereznek rá pénzt. Ez a problémájuk, és ezért kérnek rá egy bérleti díj
csökkentést.”

Az elfogadásra javasolt határozati javaslat szövege:

„A.) változat:
Budapest Főváros VII. kerület Erzsébetváros Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi
és Kerületfejlesztési Bizottsága úgy dönt, hogy hozzájárul ahhoz, hogy a Családbarát Város
Szociális Szövetkezet által bérelt, Budapest VII. Csányi u. 7. szám alatti, 34104/0/A/5 hrsz.-on
nyilvántartott, 80 m2-es utcai földszinti és a 34104/0/A/6 hrsz.-on nyilvántartott, 43 m2-es
udvari földszinti nem lakáscélú helyiségek bérleti díja 2014. október 1-től 2014. december 31.
napjáig 50%-al csökkentésre kerüljön a helyiségek felújítása miatt.

Felelős: Vattamány Zsolt polgármester
Határidő: folyamatos”

1310/2014.(11.11.) Sz. PKB határozat
- Tulajdonosi döntés nem lakás céljára szolgáló helyiség bérleti díj csökkentése

tárgyában
Bp. VII. Csányi u. 7. hrsz.: 34104/0/A/5 és A/6-

Budapest Főváros VII. kerület Erzsébetváros Önkormányzata Képviselő-testületének
Pénzügyi és Kerületfejlesztési Bizottsága úgy dönt, hogy hozzájárul ahhoz, hogy a
Családbarát Város Szociális Szövetkezet által bérelt, Budapest VII. Csányi u. 7. szám
alatti, 34104/0/A/5 hrsz.-on nyilvántartott, 80 m2-es utcai földszinti és a 34104/0/A/6
hrsz.-on nyilvántartott, 43 m2-es udvari földszinti nem lakáscélú helyiségek bérleti díja
2014. október 1-től 2014. december 31. napjáig 50%-al csökkentésre kerüljön a
helyiségek felújítása miatt.

Felelős: Vattamány Zsolt polgármester
Határidő: folyamatos

A fenti határozatot a Bizottság egyhangúan (6 igen, 0 nem szavazattal, 0 tartózkodással)
elfogadta.

10. NAPIRENDI PONT
- Tulajdonosi döntés nem lakás célú helyiségre vonatkozó bérleti szerződés tartam

tekintetében történő módosítása tárgyában
Budapest VII. ker. Károly krt. 1. hrsz. 34524/0/A/6 –
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dr. Csomor Sándor:
„Végre valaki felújítást csinál, és nem kéri a pénzt tőlünk. Nem akarja lelakni, és mi nem
hívtuk fel a figyelmét erre. A Szerencsejáték Zrt. az kibírja. Garanciát kérnek, hogy ne legyen
felmondva. Már ráköltöttek a helyiségre 12 M Ft-ot. Jó hír, hogy a Telenor is fel akarja újítani
a helyiségét, neki se mondjuk, hogy bérleti díj beszámítás is lehetséges. Tehát, azért
támogatom ezt, mert ráköltöttek egy csomó pénzt.”

Az elfogadásra javasolt határozati javaslat szövege:

„A.) változat:
Budapest Főváros VII. kerület Erzsébetváros Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi
és Kerületfejlesztési Bizottsága úgy dönt, hogy hozzájárul ahhoz, hogy a Bp. VII. Károly krt.
1. sz. alatti 34524/0/A/6 hrsz.-on nyilvántartott 45 m2 alapterületű utcai földszinti helyiség
bérlőjével, a Szerencsejáték Zrt.-vel (székhely: 1015 Budapest, Csalogány u. 30-32.,
cégjegyzékszám: 01-10-041628, adószám: 10580204-2-44, képviselő: Szabóné Horváth Éva,
Müller Péter Tamás együttesen) 1991. 10. 01-től határozatlan időre kötött bérleti szerződés
tartam tekintetében 15 év határozott időre módosításra kerüljön, tekintettel a bérlő által a
helyiségben elvégzett egy éves bérleti díj összegét jelentősen meghaladó mértékű beruházásra.

A módosított bérleti szerződés csak akkor köthető meg, ha a szervezet megfelel a nemzeti
vagyontörvény szerinti átláthatósági feltételeknek.

Amennyiben a határozat bérlő általi kézhezvételétől számított 45 napon belül a módosított
bérleti szerződés nem kerül aláírásra, jelen határozat hatályát veszti.

Felelős: Vattamány Zsolt polgármester
Határidő: hozzájárulás bérlő általi kézhezvételétől számított 45 nap”

1311/2014.(11.11.) Sz. PKB határozat
- Tulajdonosi döntés nem lakás célú helyiségre vonatkozó bérleti szerződés tartam

tekintetében történő módosítása tárgyában
Budapest VII. ker. Károly krt. 1. hrsz. 34524/0/A/6 –

Budapest Főváros VII. kerület Erzsébetváros Önkormányzata Képviselő-testületének
Pénzügyi és Kerületfejlesztési Bizottsága úgy dönt, hogy hozzájárul ahhoz, hogy a Bp.
VII. Károly krt. 1. sz. alatti 34524/0/A/6 hrsz.-on nyilvántartott 45 m2 alapterületű utcai
földszinti helyiség bérlőjével, a Szerencsejáték Zrt.-vel (székhely: 1015 Budapest,
Csalogány u. 30-32., cégjegyzékszám: 01-10-041628, adószám: 10580204-2-44, képviselő:
Szabóné Horváth Éva, Müller Péter Tamás együttesen) 1991. 10. 01-től határozatlan
időre kötött bérleti szerződés tartam tekintetében 15 év határozott időre módosításra
kerüljön, tekintettel a bérlő által a helyiségben elvégzett egy éves bérleti díj összegét
jelentősen meghaladó mértékű beruházásra.

A módosított bérleti szerződés csak akkor köthető meg, ha a szervezet megfelel a
nemzeti vagyontörvény szerinti átláthatósági feltételeknek.

Amennyiben a határozat bérlő általi kézhezvételétől számított 45 napon belül a
módosított bérleti szerződés nem kerül aláírásra, jelen határozat hatályát veszti.
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Felelős: Vattamány Zsolt polgármester
Határidő: hozzájárulás bérlő általi kézhezvételétől számított 45 nap

A fenti határozatot a Bizottság egyhangúan (6 igen, 0 nem szavazattal, 0 tartózkodással)
elfogadta.

11. NAPIRENDI PONT

- Tulajdonosi döntés nem lakás céljára szolgáló helyiség bérleti jogának átruházása
tárgyában - Bp. VII. Király u. 11. hrsz. 34201/2–

dr. Csomor Sándor:
„Annyiban csak, hogy konzekvens a magatartás a Király u. 11. kapcsán. Tekintettel arra, hogy
van benne egy olyan Műv.ház, ami nem tudom, hogy működik-e már, de fel van újítva. Az
önkormányzaté bent az udvarban.
Tehát van 18 lakás, és vannak a helyiségek. Most itt a helyiségek kapcsán mindig az volt a
konzekvens előterjesztésünk, hogy ne járuljunk hozzá, a bérleti jog átruházáshoz, mert
nyilvánvalóan sokkal jobban tudjuk majd az épületet hasznosítani, hogy ha azokat a
helyiségeket, amiket vissza tudunk szerezni, azokat is hozzáadjuk a funkcióhoz.
Ez nyilván adja magát, hogy ha valaki csinál egy hostelt akkor ide, valamelyik
helyiségcsoportba kell egy reggeliztető is. Volt is ilyen helyiség, amit vissza tudtunk szerezni,
de nem járult hozzá a bizottság az átruházáshoz, aztán 1 hónap múlva legnagyobb
megdöbbenésünkre, valaki visszaadta a helyiséget, és nem nyüglődött tovább. Joga van a
bizottságnak azt mondani, hogy nem. Azzal együtt, hogy örülök neki, hogy valaki nem
kocsmát akar nyitni, de ez volt eddig is a konzekvens a Király u. 11. kapcsán, ezért
terjesztettük ezt elő. A funkció az nekem tetszik, de a konzekvens magatartásunk ez volt,
ennek az épületnek a kapcsán, de aztán majd el kell vitatkoznunk, hogy ő tovább működik-e
benne, de hát próbálkozunk, hátha visszaadja.
Ha lenne rá költségvetési pénz, akkor még azt is megkockáztatnám, hogy inkább adjunk érte
valamennyi pénzt, mert lehetőség van a rendeletben, de nincs rá egy Ft sem a
költségvetésben. Lehet, hogy a jövő évi költségvetésbe érdemes lenne. 1-2 M Ft-ot megér egy
ilyen helyiség, hogy visszakerüljön a rendelkezésünkbe, főleg, hogy az egész épülettel
akarunk valamit kezdeni. Úgy tudom, hogy a költségvetésben nincs egy Ft se erre.”

Az elfogadásra javasolt határozati javaslat szövege:

„A.) változat:
Budapest Főváros VII. kerület Erzsébetváros Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi
és Kerületfejlesztési Bizottsága úgy dönt, hogy nem járul hozzá F.-né T. J.t (Lakcím: 1026
Bp. Gárdonyi G. út ... ..em.., szem.ig.sz.: …….., anyja neve: G.M. ) által bérelt, Budapest VII.
Király u. 11. szám alatti, 34201/2 hrsz.-on nyilvántartott, 32 m2 alapterületű, utcai földszinti,
nem lakás célú helyiség bérleti jogának a Darvas Képkeret Gyártó és Forgalmazó Korlátolt
Felelősségű Társaság (rövidített név: Darvas Képkeret Kft., cg.sz.: 01-09-566371, székhely:
1082 Bp. Nap u. 31. fsz.5., adószám: 12223105-2-42, ügyvezető: Darvas Tamás) részére
történő átadáshoz.

Felelős: Vattamány Zsolt polgármester
Határidő: azonnal”
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1312/2014.(11.11.) Sz. PKB határozat
- Tulajdonosi döntés nem lakás céljára szolgáló helyiség bérleti jogának átruházása

tárgyában - Bp. VII. Király u. 11. hrsz. 34201/2-

Budapest Főváros VII. kerület Erzsébetváros Önkormányzata Képviselő-testületének
Pénzügyi és Kerületfejlesztési Bizottsága úgy dönt, hogy nem járul hozzá F.-né T. J.t
(Lakcím: 1026 Bp. Gárdonyi G. út ... ..em.., szem.ig.sz.: …….., anyja neve: G.M. ) által
bérelt, Budapest VII. Király u. 11. szám alatti, 34201/2 hrsz.-on nyilvántartott, 32 m2

alapterületű, utcai földszinti, nem lakás célú helyiség bérleti jogának a Darvas Képkeret
Gyártó és Forgalmazó Korlátolt Felelősségű Társaság (rövidített név: Darvas Képkeret
Kft., cg.sz.: 01-09-566371, székhely: 1082 Bp. Nap u. 31. fsz.5., adószám: 12223105-2-42,
ügyvezető: Darvas Tamás) részére történő átadáshoz.

Felelős: Vattamány Zsolt polgármester
Határidő: azonnal

A fenti határozatot a Bizottság egyhangúan (6 igen, 0 nem szavazattal, 0 tartózkodással)
elfogadta.

12. NAPIRENDI PONT

- Döntés bonyolítói szerződés módosításáról –

Az elfogadásra javasolt határozati javaslat szövege:

„Budapest Főváros VII. kerület Erzsébetváros Önkormányzata Képviselő-testületének
Pénzügyi és Kerületfejlesztési Bizottsága úgy dönt, hogy a 1170/2014.(10.02.) számú PKB
határozatot akként módosítja, hogy annak mellékleteként a jelen határozat mellékletét képező
bonyolítói szerződést és mellékleteit fogadja el.

Felelős: Vattamány Zsolt polgármester
Határidő: 15 nap”

1313/2014.(11.11.) Sz. PKB határozat
- Döntés bonyolítói szerződés módosításáról –

Budapest Főváros VII. kerület Erzsébetváros Önkormányzata Képviselő-testületének
Pénzügyi és Kerületfejlesztési Bizottsága úgy dönt, hogy a 1170/2014.(10.02.) számú
PKB határozatot akként módosítja, hogy annak mellékleteként a jelen határozat
mellékletét képező bonyolítói szerződést és mellékleteit fogadja el.

Felelős: Vattamány Zsolt polgármester
Határidő: 15 nap

A fenti határozatot a Bizottság egyhangúan (6 igen, 0 nem szavazattal, 0 tartózkodással)
elfogadta.
dr. Mészáros Zoltán megérkezik az ülésre.
Macherné dr. Sebők Irén távozik az ülésről.
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13. NAPIRENDI PONT

- Budapest VII. Dohány u. 68. sz. alatti 34374/0/A/4 és 34374/0/A/5 hrsz.-okon
nyilvántartott nem lakás céljára szolgáló helyiségek albérletbe adására irányuló
kérelem –

dr. Csomor Sándor:
„A rendelet szerint másféltől háromszorosig lehet felemelni ilyenkor a bérleti díjat. Azt
mondtam fél évvel ezelőtt, hogy konzekvensek leszünk, ha csak nem valamilyen elfajult
tevékenységről van szó, mi mindig ezt a másfélszeres bérleti díjat fogjuk javasolni.
Mi nem gördítünk akadályt az albérletbe adás elé, azért mert ez normális, hogy ha valakinek
van egy bérleti joga, és nem akar vele rendelkezni, és szívesen albérletbe adná, minket nem
érdekel, hogy mennyit keres rajta. Ha ezért másfélszeresét kifizeti a bérleti díjnak, akkor
vigye. Ez a mi konzekvens előterjesztési magatartásunk, de minden megoldás érdekel minket.
Ha valaki azt mondja, hogy ez inkább legyen a duplája, nekem mindegy.
Azt mondom, hogy örüljünk annak, hogy valaki legálisan adja albérletbe, sokkal jobb, hogy
idejön, szól nekünk, adja hozzá az arcát, és azt mondja, hogy szeretné albérletbe adni. Ezért
mi a jogkövető magatartást díjazzuk, és mindig másfélszeres bérleti díjat fogjuk javasolni. De
nyitott vagyok arra is, hogy valakinek a háromszorosára emeljük fel. Elég magasak a bérleti
díjaink, és háromszorost senki nem fog fizetni, legfeljebb ha egy lottózót csinál.”

Az elfogadásra javasolt határozati javaslat szövege:

„A.) változat:
Budapest Főváros VII. kerület Erzsébetváros Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi
és Kerületfejlesztési Bizottsága úgy dönt, hogy hozzájárul a Grande Immobiliare Kft.
(cégjegyzékszám: 01-09-175834, adószám: 24657754-2-42, székhely: 1072 Budapest, Rákóczi út 42.,
képviseletre jogosult személy: Jamalia Maruan) által bérelt Bp. VII. Dohány u. 68. sz. alatti
34374/0/A/4 és 34374/0/A/5 hrsz.-ú 44 m2-es és 90 m2-es utcai földszinti nem lakáscélú
helyiségek AZNAP BÁR Kft. (cégjegyzékszám: 01-09-195535, adószám: 25027538-2-42, székhely:
1077 Budapest, Dohány u. 68., képviseletre jogosult személy: Balassa Péter) részére vendéglátás
céljára történő albérletbe adásához, az alábbi feltételekkel:

- az albérleti szerződés időtartama nem terjedhet túl a bérlő bérleti szerződésének
időtartamán
- az albérlő vállalja, hogy az albérletbe vett helyiségrészt az albérleti szerződés, illetve a
bérlő szerződésének bármilyen okból történő megszűnésekor minden elhelyezési igény nélkül
kiüríti, és a bérbeadóval szemben semmiféle igényt nem támaszt, továbbá készfizető kezességet
vállal a bérlő bérbeadó felé fennálló bérleti díj és egyéb díjfizetési tartozására vonatkozólag
- a Grande Immobiliare Kft.-nek vállalnia kell az albérleti szerződés fennállása alatt a
bérbeadó által megállapított bérleti díj másfélszeresének 34.560,- Ft/m2/év + ÁFA, havi
385.920,- Ft + ÁFA összeg megfizetését.

A módosított bérleti szerződés csak abban az esetben köthető meg, ha a bérlő a bérleti
szerződés, az albérlő pedig a kezességi megállapodás aláírása időpontjában átlátható
szervezet.

A bérleti szerződés megkötése nem mentesíti a bérlőt a tevékenységhez szükséges hatósági
engedélyek beszerzése alól; a hatósági eljárásokban az Önkormányzat, mint tulajdonos vagy
megbízottja hozzájárulásának beszerzése nem mellőzhető, ha építési vagy átalakítási munka
végzésére van szükség; valamint, ha az Önkormányzat, mint tulajdonos hozzájárulását, vagy a
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hatóság a szükséges engedélyeket nem adja meg, illetve a társasház megtiltja a helyiségben
végezni kívánt tevékenységet, az Önkormányzattal szemben igény nem támasztható.
A módosított bérleti szerződés megkötésének a feltétele, hogy a bérlő a bérbeadó felé fennálló
bérleti díj hátralékát rendezi.
Amennyiben a határozat kézhezvételétől számított 30 napon belül fenti feltételek nem
teljesülnek, jelen határozat hatályát veszti.

Felelős: Vattamány Zsolt polgármester
Határidő: Határozat bérlő általi kézhezvételétől számított 30 nap”

1314/2014.(11.11.) Sz. PKB határozat
- Budapest VII. Dohány u. 68. sz. alatti 34374/0/A/4 és 34374/0/A/5 hrsz.-okon

nyilvántartott nem lakás céljára szolgáló helyiségek albérletbe adására irányuló
kérelem –

Budapest Főváros VII. kerület Erzsébetváros Önkormányzata Képviselő-testületének
Pénzügyi és Kerületfejlesztési Bizottsága úgy dönt, hogy hozzájárul a Grande
Immobiliare Kft. (cégjegyzékszám: 01-09-175834, adószám: 24657754-2-42, székhely: 1072

Budapest, Rákóczi út 42., képviseletre jogosult személy: Jamalia Maruan) által bérelt Bp. VII.
Dohány u. 68. sz. alatti 34374/0/A/4 és 34374/0/A/5 hrsz.-ú 44 m2-es és 90 m2-es utcai
földszinti nem lakáscélú helyiségek AZNAP BÁR Kft. (cégjegyzékszám: 01-09-195535,
adószám: 25027538-2-42, székhely: 1077 Budapest, Dohány u. 68., képviseletre jogosult

személy: Balassa Péter) részére vendéglátás céljára történő albérletbe adásához, az alábbi
feltételekkel:

- az albérleti szerződés időtartama nem terjedhet túl a bérlő bérleti szerződésének
időtartamán
- az albérlő vállalja, hogy az albérletbe vett helyiségrészt az albérleti szerződés, illetve a
bérlő szerződésének bármilyen okból történő megszűnésekor minden elhelyezési igény
nélkül kiüríti, és a bérbeadóval szemben semmiféle igényt nem támaszt, továbbá
készfizető kezességet vállal a bérlő bérbeadó felé fennálló bérleti díj és egyéb díjfizetési
tartozására vonatkozólag
- a Grande Immobiliare Kft.-nek vállalnia kell az albérleti szerződés fennállása alatt a
bérbeadó által megállapított bérleti díj másfélszeresének 34.560,- Ft/m2/év + ÁFA, havi
385.920,- Ft + ÁFA összeg megfizetését.

A módosított bérleti szerződés csak abban az esetben köthető meg, ha a bérlő a bérleti
szerződés, az albérlő pedig a kezességi megállapodás aláírása időpontjában átlátható
szervezet.

A bérleti szerződés megkötése nem mentesíti a bérlőt a tevékenységhez szükséges
hatósági engedélyek beszerzése alól; a hatósági eljárásokban az Önkormányzat, mint
tulajdonos vagy megbízottja hozzájárulásának beszerzése nem mellőzhető, ha építési
vagy átalakítási munka végzésére van szükség; valamint, ha az Önkormányzat, mint
tulajdonos hozzájárulását, vagy a hatóság a szükséges engedélyeket nem adja meg,
illetve a társasház megtiltja a helyiségben végezni kívánt tevékenységet, az
Önkormányzattal szemben igény nem támasztható.
A módosított bérleti szerződés megkötésének a feltétele, hogy a bérlő a bérbeadó felé
fennálló bérleti díj hátralékát rendezi.
Amennyiben a határozat kézhezvételétől számított 30 napon belül fenti feltételek nem
teljesülnek, jelen határozat hatályát veszti.
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Felelős: Vattamány Zsolt polgármester
Határidő: Határozat bérlő általi kézhezvételétől számított 30 nap

A fenti határozatot a Bizottság egyhangúan (6 igen, 0 nem szavazattal, 0 tartózkodással)
elfogadta.

14. NAPIRENDI PONT

- Tulajdonosi döntés a Bp. VII. Erzsébet krt. 51. sz. alatti 34051/1/A/8 hrsz.-on
nyilvántartott nem lakás célú helyiségre vonatkozó határozat módosítása tárgyában –

Az elfogadásra javasolt határozati javaslat szövege:

„Budapest Főváros VII. kerület Erzsébetváros Önkormányzata Képviselő-testületének
Pénzügyi és Kerületfejlesztési Bizottsága úgy dönt, hogy módosítja 1133/2014.(09.18.) számú,
a Grande Immobiliare Kft. (székhely: 1072 Budapest, Rákóczi út 42., cégjegyzékszám: 01-09-
175834, adószám: 24657754-2-42, képviselő: Jamalia Maruan) által bérelt Budapest VII.
Erzsébet krt. 51. sz. alatti 34051/1/A/8 hrsz.-on nyilvántartott bérlemény albérletbe adására
vonatkozó határozatát az albérlő neve tekintetében, azaz az albérlő neve Pizza Me Kft.-re
(székhely: 1143 Bp. Stefánia út 61., cégjegyzékszám: 01-09-186244, adószám: 24858285-2-
42, képviselő: Victor Friedman) módosul.
A határozat többi része változatlan formában hatályban marad.

Felelős: Vattamány Zsolt polgármester
Határidő: határozat bérlő általi kézhezvételétől számított 30 nap”

1315/2014.(11.11.) Sz. PKB határozat
- Tulajdonosi döntés a Bp. VII. Erzsébet krt. 51. sz. alatti 34051/1/A/8 hrsz.-on

nyilvántartott nem lakás célú helyiségre vonatkozó határozat módosítása tárgyában –

Budapest Főváros VII. kerület Erzsébetváros Önkormányzata Képviselő-testületének
Pénzügyi és Kerületfejlesztési Bizottsága úgy dönt, hogy módosítja 1133/2014.(09.18.)
számú, a Grande Immobiliare Kft. (székhely: 1072 Budapest, Rákóczi út 42.,
cégjegyzékszám: 01-09-175834, adószám: 24657754-2-42, képviselő: Jamalia Maruan)
által bérelt Budapest VII. Erzsébet krt. 51. sz. alatti 34051/1/A/8 hrsz.-on nyilvántartott
bérlemény albérletbe adására vonatkozó határozatát az albérlő neve tekintetében, azaz
az albérlő neve Pizza Me Kft.-re (székhely: 1143 Bp. Stefánia út 61., cégjegyzékszám:
01-09-186244, adószám: 24858285-2-42, képviselő: Victor Friedman) módosul.
A határozat többi része változatlan formában hatályban marad.

Felelős: Vattamány Zsolt polgármester
Határidő: határozat bérlő általi kézhezvételétől számított 30 nap

A fenti határozatot a Bizottság egyhangúan (6 igen, 0 nem szavazattal, 0 tartózkodással)
elfogadta.

15. NAPIRENDI PONT
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- Tulajdonosi döntés nem lakás céljára szolgáló helyiség bérleti jogának átruházása
tárgyában - Bp. VII. Király u. 21. hrsz. 34164/0/A/14–

dr. Csomor Sándor:
„Tecnikai dolog miatt kellett vissza. Visszajött egy számla, és már nem küldtük ki még
egyszer, mert mire visszaküldtük volna már kifizették.”
Németh Gábor:
„Azt látom, hogy egy vendéglátó ipari fő tevékenységű cég fogja átvenni a bérleti jogot. Ez a
GOLD SPOON kft., ha jól tudom üzemeltet több vendéglátóhelyet is. Azt jelölték meg, ha jól
tudom, hogy valamilyen ruházati tevékenységet fognak csinálni. Nem tudom, hogy ezt ki
lehet-e kötni a szerződésben, hogy ezt mennyi ideig kell, hogy tartsa ezt a tevékenységet.”
dr. Csomor Sándor:
„Van információ, mert én is kiszúrtam, és utána kérdeztem. Azt a tájékoztatást kaptam, hogy
ez a hölgy, aki saját márkás termékeket gyárt, valamilyen kereskedelmi vezető volt, aki ennek
a tulajdonosa, vagy ügyvezetője, és van egy nagyker üzlete a Podmaniczky utcában, és van
egy üzletház is kint az agglomerációban, valahol az outlet környékén. Be akarja zárni a
Podmaniczky utcát, és ide akarja költöztetni a saját márkáját. Azonnal visszakérdeztem én is a
kollégáknál, hogy kerül ez ide.
Képviselő Úr! Elég konzekvensek vagyunk ebben. Ha valaki funkciót vált, akkor azt azonnal
elkezdjük fenyegetni, sőt van olyan is, hogy felmondunk neki. Az nem fordulhat elő, főleg,
hogy ezt pályázati úton adtuk bérbe, és erre a funkcióra, és ez egy elég magas bérleti díj, mert
ugyanezt a bérleti díjat, ami majdnem a duplája annak, mint ami a minimális bérleti díj a
környéken. Nem lehet funkciót váltani. Ha valaki vendéglátást akar csinálni, eleve már a
működési engedélyt sem kapja meg, hogy ha nem tudja igazolni a funkciót.
Volt régebben, hogy valakit megkapta a működési engedélyt, mert volt egy bizottsági
határozat, ami nem lett végrehajtva, aztán vissza is lett vonva, de valaki bement a bizottsági
határozattal, és megkapta a működési engedélyt, vendéglátásra. Most már ez sem fordulhat
elő, mert mindig megkérdez minket az igazgatási osztály.”
Németh Gábor:
„Az épületben a lakások elidegenítésen mellet, az üzlethelyiségek eladásáról nincsen szó?”
dr. Csomor Sándor:
„Arról nincsen szó. Komoly igény van rá, Novák Frigyes úr részéről is. Emlékezetem szerint
az épületben ez a butik van, ami nem vendéglátás. Mellette van egy elvarratlan ügyünk a Goa
mama reggeliztető hellyel. Komoly vitánk volt, és majdnem felmondtuk, de be fogjuk hozni,
mert végül is elméletileg megállapodtunk, hogy a magasabb bérleti díjat kifizeti, és tényleg
nincs alkohol fogyasztás, mert reggeliztető hely.
A másik oldalon ott van még egy a Goá-hoz tartozó üzlet, ahol ajándéktárgyak vannak. Utána
már a másik oldalon a Kazinczy utcánál, van egy biztonsági kontroll, és egy körzeti
megbízotti iroda. Tehát nem volt kimondva eddig a bizottságon, de azt is elmondom
tájékoztatásul, hogy abba maradtunk hallgatólagosan, hogy semmilyen élelmiszer
kiskereskedelmi tevékenységet, se vendéglátást a Kazinczy utcáig, az 1. övezetben, nem
engedélyez a bizottság.”
Németh Gábor:
„ A félelmem csak annyi, hogy ha esetleg megvásárlásra kerül az üzlethelyiség, akkor sem
tud mit csinálni?”
dr. Csomor Sándor:
„Képviselő Úr! Itt ül Ön is. A bizottság dönt, abban, hogy megvásárolhatja-e, vagy nem. De
az biztos, hogy tulajdonnal való rendelkezés alkotmányos alapjog, akármit hazudik bárki, ha
megvásárolja, és nem kötjük ki a visszavásárlási jogunkat, akkor azt csinál, amit akar, a
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hatályos jogszabályokon figyelembe vételével. Ezért kell ezt alaposan végig gondolni, hogy
mit adunk el belső-Erzsébetvárosban.”
Lantos Péter:
A funkcióváltásnál figyelembe kell venni, hogy a helyi önkormányzati rendeletünkben a
következő mondat szerepel. A helyiség rendeltetési módjának megváltoztatása, amennyiben
ott szeszes ital árusítására kerül sor, akkor település-képi bejelentési kötelezettség alá esik.
Ez annyiban érdekes, hogy település-képi bejelentési kötelezettség megtagadása esetén,
lehetőség van település-képi kötelezési eljárás lefolytatására. Tehát pontosan ezeknek a
megelőzése céljából tettük bele a helyi rendeletbe. Ez az egyedüli, ahol rendeltetési mód
változással foglalkozni kíván az önkormányzat saját rendeletében, és ez nem más, mit a
szeszes ital árusításával foglalkozó tevékenység. Ez az egy biztosítékunk van, amíg ez a
rendeletünk megállja a helyét. Ahogy vezérigazgató úr is mondta, a mindenkor érvényes
jogszabályi keretek között tud a tulajdonos bármit is tenni. Jelen esetben ez bejelentési
kötelezettség alá esik.”
Tímár László:
„Megkérdezném, hogy ez csak az önkormányzati ingatlanok bérbeadására vonatkozik, vagy
bármilyen ingatlanra?”
Lantos Péter:
„Bármilyen ingatlanra. Funkció váltás közül bármi szeszes ital árusítással együtt van a kerület
egész területén. Bejelentési kötelezetté van téve, ezért is említettem meg. Érdekességképpen a
település kötelezési eljárással a következő napirendnél lesz téma, ahol egy kolbász sütő kocsit
helyeztek el a Gozsdu-udvarban, és annak a fellebbezési eljárása kerül holnap a testület elé.”
dr. Csomor Sándor:
„Még egy kiegészítést tennék, mert azt elfelejtettem mondani, hogy van a
vagyongazdálkodási irányelvekben egy bizottsági döntés is, és testületi döntés is van, ezt
minden évben megtárgyalja a testület, és bevisszük szerintem decemberre is a jövő évit,
pontosan ezért, hogy előre lássuk, hogy mi lesz jövőre. Ebben az van benne, hogy ha a
forgalmi érték, nem éri el a 120 szorosát a közös költséggel korrigált értéknek, akkor
gyakorlatilag csak akkor adjuk el neki a helyiséget, ha vállalja a nagyobb forgalmi értéket,
mint ennek a 120 szorosa.
Ez azt jelenti, hogy ha kb. átszámolom és korrigáljuk, akkor 450e Ft-os m2 árat kellene
vállalnia ahhoz, hogy ezt eladjuk egyáltalán. Tehát a 120 szorost el kell érni. Most már elő is
fordult többször, hogy nem adjuk el, mert nem éri el. Vissza is jött, és több millióval nagyobb
forgalmi értéket vállalt be azért, hogy megvehessék. Azt hiszem pont a Dob u. 6-nál volt
ilyen. Azért jók ezek a magas bérleti díjak, mert ha nem éri el, és nem vállalja be azt a magas
forgalmi értéket, akkor egyszerűen nem adjuk el. És most már konzekvensen előfordul, hogy
azt mondja az igazságügyi szakértő, hogy ennyi, és ő azt mondja, hogy inkább kifizet 5-tel
többet, csak megvehesse.
Én különben konzekvensen azt mondtam idáig a bizottságnak, hogy az 1. övezetbe tartozó
helyiségeket egyszerűen ne értékesítsük. És nem is adtunk el utána csak 1-2 db-ot.
Igazán az lenne a cél, hogy úgy szétválogassuk az önkormányzati vagyont, hogy stratégiai
vagyon, amit nem akarunk eladni, jó néhány nagy helyiség, mint pl. a Telenor a Károly krt-
on, amit ne adjunk el, mert az még bármikor jó lehet, bármire. A legkurrensebbeket nem
biztos, hogy el kell adni. Lehet, hogy el kell adni, mert kell a pénz a fejlesztésekre, a
társasház felújításokra. Nem tudom.
Az is egy kérdés, és igaza van képviselő úrnak, hogy minket is megkerestek a helyiség bérlők,
hogy mi az ő garanciájuk, hogy ha a Király u. 15-t, és a 21-re, külön a 2 épületre megvan a
döntés, nem véletlen, hogy azokat adjuk el a lakóknak, meg lett ígérve, hogy meg tudják
vásárolni, és most a helyiség bérlők, mint Novák úr a Király u. 15-ből azt mondják, hogy
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miért nem vehetik meg, mikor minden lakó megveszi. Úgyis el fogják adni nagy
valószínűséggel, és szerintem 80 % a valószínűsége, hogy mind a Király u. 15, mind a Király
u. 21., 5-6 hostelből fog állni néhány év múlva. Erre azt mondja a mi helyiség bérlőnk, hogy
ő miért nem vásárolhatja meg? Meg akarja vásárolni, mert nagy hátrányba kerül, mert őt meg
fogják fojtani, vagy a lakók, vagy az ott levő vállalkozók, akik majd szavaznak a társasházi
közgyűlésen. Tehát ez is egy érzékeny dolog, az ő szempontjukat is nézni kell.”
Benedek Zsolt:
„A tevékenységi körhöz hozzájárulunk, és ha azon változtatni szeretne, azt ugyanúgy a
bizottságnak engedélyezni kell. Tehát, ilyenkor nem szoktuk engedélyezni, hogy divatáru
kereskedelemből 2-3 hónap múlva hideg-meleg konyhás vendéglátás legyen. Másrészt pedig
úgy gondolom, vezérigazgató úré az 1. körzet, ami bérleti díj szempontjából ki lett jelölve. Ez
az a kör, ahol az értékesítések száma minimális kell legyen, mert ez egyébként nagyon jó
bevételi forrás az önkormányzat számára. Itt kapósak a helyiségek, kiveszik, bérbe veszik.
Remélhetőleg a közel jövőben pedig leginkább olyan tevékenységgel, ami nem a
vendéglátáshoz kapcsolódik, és ezért is mondtuk azt, hogy a Kazinczy u. vonaláig nem adunk
bérbe helyiséget vendéglátás céljára az elkövetkezendő időkben.”

Az elfogadásra javasolt határozati javaslat szövege:

„A.) változat:
Budapest Főváros VII. kerület Erzsébetváros Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi
és Kerületfejlesztési Bizottsága úgy dönt, hogy hozzájárul a BALANCE TEAM Könyvelő és
Szolgáltató Korlátolt Felelősségű Társaság (rövidített név: BALANCE TEAM Kft., székhely:
1132 Budapest, Kádár u. 13.8/21., cg.sz.: 01-09-697787, adószám: 12671429-2-41,
ügyvezető: Faggyas Ilona) által bérelt, Budapest VII. Király u. 21. szám alatti, 34164/0/A/14
hrsz.-on nyilvántartott, 44 m2 alapterületű, utcai földszinti, nem lakás célú helyiség bérleti
jogának a GOLD SPOON CATERING Vendéglátóipari, Kereskedelmi és Szolgáltató
Korlátolt Felelősségű Társaság (rövidített név: GOLD SPOON CATERING Kft., cg.sz.: 01-
09-886691, székhely: 1042 Budapest, Virág u. 39. fsz.1. fsz.4., adószám: 14053221-2-41,
ügyvezető: Molnár Gyula) részére divatáru kiskereskedelem, megváltozott munkaképességű
munkavállalók által a saját tervezésű ruházati és egyéb divatáru termékek forgalmazására
irányuló tevékenység céljára történő átadásához, az alábbi feltételek mellett:

A bérleti szerződés megkötésének feltétele, hogy a helyiséget bérleti díjhátralék nem
terhelheti.

A bérlet tartama 15 év határozott idő, melyből leszámításra kerül az átadó bérleti
jogviszonyának kezdetétől, 2014. március 01-től az átvevővel történő szerződéskötés
időpontjáig eltelt időszak.

Átvevő bérleti díjfizetési kötelezettsége:
180.400,- Ft/hó + ÁFA, (49.200,- Ft/m2/év + ÁFA), mely összeg évente a KSH által
megállapított infláció mértékével emelkedik.

A Pénzügyi és Kerületfejlesztési Bizottság hozzájárul ahhoz, hogy a bérleti jogot átadó
Balance Team Kft. engedményezi a Gold Spoon Catering Kft. átvevő részére a bérleti
szerződés megkötése esetén az általa a bérleti jogviszony kezdetén befizetett óvadék összeg
elszámolásra kerüljön.
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A bérleti szerződés megkötése nem mentesíti a bérlőt a tevékenységhez szükséges hatósági
engedélyek beszerzése alól; a hatósági eljárásokban az Önkormányzat mint tulajdonos vagy
megbízottja hozzájárulásának beszerzése nem mellőzhető, ha építési vagy átalakítási munka
végzésére van szükség; a szükséges hatósági engedélyek és társasház nyilatkozata hiányában
a helyiségben a tevékenység nem kezdhető meg, valamint, ha az Önkormányzat, mint
tulajdonos hozzájárulását, vagy a hatóság a szükséges engedélyeket nem adja meg, illetve a
társasház megtiltja a helyiségben végezni kívánt tevékenységet, az Önkormányzattal szemben
igény nem támasztható.

A bérleti szerződés csak akkor köthető meg, ha a szervezet megfelel a nemzeti vagyontörvény
szerinti átláthatósági feltételeknek, valamint a Rendelet 58.§ (1) bekezdésében foglaltaknak.

A bérleti szerződés megkötésének feltétele, hogy a bérlő - saját költségén kiállított - közjegyzői
okiratban vállal kötelezettséget a bérleti szerződésben foglaltak teljesítéséért, valamint a
bérbeadói felmondás esetén a helyiség kiürítéséért.

Amennyiben a bérleti szerződést a bérleti jog átvevője a hozzájárulás kézhezvételétől számított
45. napig nem köti meg, a bizottsági határozat hatályát veszti.

Felelős: Vattamány Zsolt polgármester
Határidő: határozat Átvevő általi kézhezvételét követő 45 nap”

1316/2014.(11.11.) Sz. PKB határozat
- Tulajdonosi döntés nem lakás céljára szolgáló helyiség bérleti jogának átruházása

tárgyában - Bp. VII. Király u. 21. hrsz. 34164/0/A/14 –

Budapest Főváros VII. kerület Erzsébetváros Önkormányzata Képviselő-testületének
Pénzügyi és Kerületfejlesztési Bizottsága úgy dönt, hogy hozzájárul a BALANCE
TEAM Könyvelő és Szolgáltató Korlátolt Felelősségű Társaság (rövidített név:
BALANCE TEAM Kft., székhely: 1132 Budapest, Kádár u. 13.8/21., cg.sz.: 01-09-
697787, adószám: 12671429-2-41, ügyvezető: Faggyas Ilona) által bérelt, Budapest VII.
Király u. 21. szám alatti, 34164/0/A/14 hrsz.-on nyilvántartott, 44 m2 alapterületű, utcai
földszinti, nem lakás célú helyiség bérleti jogának a GOLD SPOON CATERING
Vendéglátóipari, Kereskedelmi és Szolgáltató Korlátolt Felelősségű Társaság (rövidített
név: GOLD SPOON CATERING Kft., cg.sz.: 01-09-886691, székhely: 1042 Budapest,
Virág u. 39. fsz.1. fsz.4., adószám: 14053221-2-41, ügyvezető: Molnár Gyula) részére
divatáru kiskereskedelem, megváltozott munkaképességű munkavállalók által a saját
tervezésű ruházati és egyéb divatáru termékek forgalmazására irányuló tevékenység
céljára történő átadásához, az alábbi feltételek mellett:

A bérleti szerződés megkötésének feltétele, hogy a helyiséget bérleti díjhátralék nem
terhelheti.

A bérlet tartama 15 év határozott idő, melyből leszámításra kerül az átadó bérleti
jogviszonyának kezdetétől, 2014. március 01-től az átvevővel történő szerződéskötés
időpontjáig eltelt időszak.

Átvevő bérleti díjfizetési kötelezettsége:
180.400,- Ft/hó + ÁFA, (49.200,- Ft/m2/év + ÁFA), mely összeg évente a KSH által
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megállapított infláció mértékével emelkedik.

A Pénzügyi és Kerületfejlesztési Bizottság hozzájárul ahhoz, hogy a bérleti jogot átadó
Balance Team Kft. engedményezi a Gold Spoon Catering Kft. átvevő részére a bérleti
szerződés megkötése esetén az általa a bérleti jogviszony kezdetén befizetett óvadék
összeg elszámolásra kerüljön.

A bérleti szerződés megkötése nem mentesíti a bérlőt a tevékenységhez szükséges
hatósági engedélyek beszerzése alól; a hatósági eljárásokban az Önkormányzat mint
tulajdonos vagy megbízottja hozzájárulásának beszerzése nem mellőzhető, ha építési
vagy átalakítási munka végzésére van szükség; a szükséges hatósági engedélyek és
társasház nyilatkozata hiányában a helyiségben a tevékenység nem kezdhető meg,
valamint, ha az Önkormányzat, mint tulajdonos hozzájárulását, vagy a hatóság a
szükséges engedélyeket nem adja meg, illetve a társasház megtiltja a helyiségben végezni
kívánt tevékenységet, az Önkormányzattal szemben igény nem támasztható.

A bérleti szerződés csak akkor köthető meg, ha a szervezet megfelel a nemzeti
vagyontörvény szerinti átláthatósági feltételeknek, valamint a Rendelet 58.§ (1)
bekezdésében foglaltaknak.

A bérleti szerződés megkötésének feltétele, hogy a bérlő - saját költségén kiállított -
közjegyzői okiratban vállal kötelezettséget a bérleti szerződésben foglaltak teljesítéséért,
valamint a bérbeadói felmondás esetén a helyiség kiürítéséért.

Amennyiben a bérleti szerződést a bérleti jog átvevője a hozzájárulás kézhezvételétől
számított 45. napig nem köti meg, a bizottsági határozat hatályát veszti.

Felelős: Vattamány Zsolt polgármester
Határidő: határozat Átvevő általi kézhezvételét követő 45 nap

A fenti határozatot a Bizottság (5 igen, 0 nem szavazattal, 1 tartózkodással) elfogadta.

16. NAPIRENDI PONT

- Testületi anyagok megtárgyalása –
Benedek Zsolt:
A testületi anyagok közül, az 1., 2., 4., 5., 6. napirendi pontokat véleményezi a bizottság.

Az elfogadásra javasolt határozati javaslat szövege:

„Budapest Főváros VII. kerület Erzsébetváros Önkormányzata Képviselő-testületének
Pénzügyi és Kerületfejlesztési Bizottság úgy dönt, hogy tárgyalásra és elfogadásra javasolja a
Képviselő-testület részére a „Budapest Főváros VII. Kerület Erzsébetváros Önkormányzata
Képviselő-testületének …/2014. (…) önkormányzati rendelete Budapest Főváros VII. Kerület
Erzsébetváros Önkormányzata 2014. évi költségvetésről szóló 2/2014. (II. 12.) önkormányzati
rendelet módosításáról” című előterjesztést.

Felelős: Benedek Zsolt – Pénzügyi és Kerületfejlesztési Bizottság elnöke
Határidő: 2014. november 11.”
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1317/2014.(11.11.) Sz. PKB határozat
- Testületi anyagok megtárgyalása –

Budapest Főváros VII. kerület Erzsébetváros Önkormányzata Képviselő-testületének
Pénzügyi és Kerületfejlesztési Bizottság úgy dönt, hogy tárgyalásra és elfogadásra
javasolja a Képviselő-testület részére a „Budapest Főváros VII. Kerület Erzsébetváros
Önkormányzata Képviselő-testületének …/2014. (…) önkormányzati rendelete
Budapest Főváros VII. Kerület Erzsébetváros Önkormányzata 2014. évi költségvetésről
szóló 2/2014. (II. 12.) önkormányzati rendelet módosításáról” című előterjesztést.

Felelős: Benedek Zsolt – Pénzügyi és Kerületfejlesztési Bizottság elnöke
Határidő: 2014. november 11.

A fenti határozatot a Bizottság egyhangúan (6 igen, 0 nem szavazattal, 0 tartózkodással)
elfogadta.

Az elfogadásra javasolt határozati javaslat szövege:

„Budapest Főváros VII. kerület Erzsébetváros Önkormányzata Képviselő-testületének
Pénzügyi és Kerületfejlesztési Bizottság úgy dönt, hogy tárgyalásra és elfogadásra javasolja a
Képviselő-testület részére a „Budapest Főváros VII. kerület Erzsébetváros Önkormányzata
Képviselő-testületének …/2014.(…) önkormányzati rendelete az építményadóról szóló
12/1996. (IV. 26.) rendelet módosításáról” című előterjesztést.

Felelős: Benedek Zsolt – Pénzügyi és Kerületfejlesztési Bizottság elnöke
Határidő: 2014. november 11.”

1318/2014.(11.11.) Sz. PKB határozat
- Testületi anyagok megtárgyalása –

Budapest Főváros VII. kerület Erzsébetváros Önkormányzata Képviselő-testületének
Pénzügyi és Kerületfejlesztési Bizottság úgy dönt, hogy tárgyalásra és elfogadásra
javasolja a Képviselő-testület részére a „Budapest Főváros VII. kerület Erzsébetváros
Önkormányzata Képviselő-testületének …/2014.(…) önkormányzati rendelete az
építményadóról szóló 12/1996. (IV. 26.) rendelet módosításáról ” című előterjesztést.

Felelős: Benedek Zsolt – Pénzügyi és Kerületfejlesztési Bizottság elnöke
Határidő: 2014. november 11.

A fenti határozatot a Bizottság egyhangúan (6 igen, 0 nem szavazattal, 0 tartózkodással)
elfogadta.

Az elfogadásra javasolt határozati javaslat szövege:
„Budapest Főváros VII. kerület Erzsébetváros Önkormányzata Képviselő-testületének
Pénzügyi és Kerületfejlesztési Bizottság úgy dönt, hogy tárgyalásra és elfogadásra javasolja a
Képviselő-testület részére az „Intézkedési terv elfogadása” című előterjesztést.

Felelős: Benedek Zsolt – Pénzügyi és Kerületfejlesztési Bizottság elnöke
Határidő: 2014. november 11.”
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1319/2014.(11.11.) Sz. PKB határozat
- Testületi anyagok megtárgyalása –

Budapest Főváros VII. kerület Erzsébetváros Önkormányzata Képviselő-testületének
Pénzügyi és Kerületfejlesztési Bizottság úgy dönt, hogy tárgyalásra és elfogadásra
javasolja a Képviselő-testület részére az „Intézkedési terv elfogadása” című
előterjesztést.

Felelős: Benedek Zsolt – Pénzügyi és Kerületfejlesztési Bizottság elnöke
Határidő: 2014. november 11.

A fenti határozatot a Bizottság egyhangúan (6 igen, 0 nem szavazattal, 0 tartózkodással)
elfogadta.

Az elfogadásra javasolt határozati javaslat szövege:

„Budapest Főváros VII. kerület Erzsébetváros Önkormányzata Képviselő-testületének
Pénzügyi és Kerületfejlesztési Bizottság úgy dönt, hogy tárgyalásra és elfogadásra javasolja a
Képviselő-testület részére a „Használati és üzemeltetési megállapodás a Magyar
Államkincstár és a BFKH között” című előterjesztést.

Felelős: Benedek Zsolt – Pénzügyi és Kerületfejlesztési Bizottság elnöke
Határidő: 2014. november 11.”

1320/2014.(11.11.) Sz. PKB határozat
- Testületi anyagok megtárgyalása –

„Budapest Főváros VII. kerület Erzsébetváros Önkormányzata Képviselő-testületének
Pénzügyi és Kerületfejlesztési Bizottság úgy dönt, hogy tárgyalásra és elfogadásra
javasolja a Képviselő-testület részére a „Használati és üzemeltetési megállapodás a
Magyar Államkincstár és a BFKH között” című előterjesztést.

Felelős: Benedek Zsolt – Pénzügyi és Kerületfejlesztési Bizottság elnöke
Határidő: 2014. november 11.

A fenti határozatot a Bizottság egyhangúan (6 igen, 0 nem szavazattal, 0 tartózkodással)
elfogadta.

Az elfogadásra javasolt határozati javaslat szövege:

„Budapest Főváros VII. kerület Erzsébetváros Önkormányzata Képviselő-testületének
Pénzügyi és Kerületfejlesztési Bizottság úgy dönt, hogy tárgyalásra és elfogadásra javasolja a
Képviselő-testület részére a „Nemzetiségi önkormányzatokkal kötött együttműködési
megállapodások felülvizsgálata” című előterjesztést.

Felelős: Benedek Zsolt – Pénzügyi és Kerületfejlesztési Bizottság elnöke
Határidő: 2014. november 11.”

1321/2014.(11.11.) Sz. PKB határozat
- Testületi anyagok megtárgyalása –
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Budapest Főváros VII. kerület Erzsébetváros Önkormányzata Képviselő-testületének
Pénzügyi és Kerületfejlesztési Bizottság úgy dönt, hogy tárgyalásra és elfogadásra
javasolja a Képviselő-testület részére a „Nemzetiségi önkormányzatokkal kötött
együttműködési megállapodások felülvizsgálata ” című előterjesztést.

Felelős: Benedek Zsolt – Pénzügyi és Kerületfejlesztési Bizottság elnöke
Határidő: 2014. november 11.

A fenti határozatot a Bizottság egyhangúan (6 igen, 0 nem szavazattal, 0 tartózkodással)
elfogadta.

17. NAPIRENDI PONT

- Egyéb -

Németh Gábor:
„A Király u. 15-ben valaki hozzám irányította a lakókat, a lakásvásárlásokkal kapcsolatban.”
dr. Csomor Sándor:
„Én mondtam, hogy most már nem a Wencz úr van, hanem Ön, és ha valami gondjuk van,
akkor Ön tudja az érdekeiket képviselni.”
Németh Gábor:
„Akkor ezt külön köszönöm. Sokan meg szeretnék vásárolni a lakásokat. Valószínűleg tovább
értékesítésre, de ezt már nem az én tisztem megítélni. 36%-on tudják most megvenni az
ingatlanokat. Jött egy levél a polgármester úrtól, hogy 30%-on is meg tudják vásárolni. Nagy
dilemmában vannak és nem értik a helyzetet, hogy most érdemes-e várni, bár várni nagyon
nem tudnak, mert kicsúsznak a határidőből, és ha jól tudom már létre is jött adásvételi
szerződés. Ezzel kapcsolatban mit lehet nekik mondani?
dr. Csomor Sándor:
„Képviselő Úr! Voltam kint náluk több alakalommal is, és szinte már haza járok a Király 15-
be. Elég érdekes lakóközösség van. Azt is mondhatnám, hogy a társadalom szűk
keresztmetszete ez a ház. De viccen kívül, az a lényeg, hogy ez nyilvánvalóan a polgármester
úr választási ígéretében volt benne, amiben valamire reagált. Ha ezt a polgármester úr leírta,
akkor komolyan gondolta. Az ő ígérete, az a Fidesz ígérete.
Én azt mondtam, hogy ha a polgármester úr ezt komolyan gondolja, akkor előterjesztésre
kerül a decemberi testületi ülésre. Én ebbe maradtam polgármester úrral. Az a
rendeletmódosítás, ami szerint a lakbérek változnak január 1-től, és a 30% annyiban 30%,
hogy eddig 60% volt, és ha egy összegben fizetett valaki, akkor az 36%-ra jött ki, ha viszont
most 50%-ot fizet valaki egyben, akkor az 30%-ra jön ki. Ezért 30%.
Azt is elmondtam a lakóknak, de lehet, hogy nem voltam eléggé egzakt, vagy nem hitték el
nekem, hogy az áll a lakás-, és helyiséggazdálkodási irányelvekbe, hogy az önkormányzatnak
az az érdeke, ha valamit el akar adni, akkor most eladom. Azért vannak dilemmába, mert az
ajánlati kötöttség lejár, és nem tudom nekik elmagyarázni, hogy az ajánlati kötöttség lejár, de
utána 2 nappal megint beadja, akkor megint fel fogjuk ajánlani. Tényleg én mondtam nekik,
hogy a Németh úr itt lakik a kerületben ismereteim szerint, és nyugodtan keressék meg, mert
akkor gondolom ő is kardoskodni fog azért, hogy ez a 30%, annyi is legyen.
Nem politizálok, de ha ez választási ígéret konzekvens, akkor még kevesebbet fog mondani.
Én nem vagyok politikus, de ha valaki valamit leír, akkor leír, és akkor majd megegyeznek a
politikusok. Biztos, hogy nem 60% lesz. Mert ha az egyik oldalnak van igaza, és 15 %-t
mondtak, polgármester úr meg 30%-t írt le, mind a kettőnél több a 36%. Ezért mondtam ezt,
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és ebben semmi hátsó szándék nem volt, ez a helyzet.
Azt gondolom, és ez a véleményem, hogy vagy 30% lesz, vagy kevesebb. Én komolyan
veszem azt, amit leírnak, és ezért mondtam azt a lakóknak, hogy ha 2 nappal később bejelenti,
akkor megint be fogjuk hozni, mert mindig is így volt, tisztelt bizottsági tagok. Ha valaki nem
tudta megvenni, én meghosszabbítottam saját hatáskörbe 30 nappal, aztán ha lejárt a határidő,
nem fizettetjük ki vele az értékbecslés költségét, mert nem olyan jelentős, hanem azt
mondjuk, hogy nem tudta megvenni, és visszahozzuk megint. Az lehet, hogy változik a
forgalmi érték, de abba én nem tudok beleszólni, azért mert nem én vagyok az értékbecslő.
Már egyszer aktualizáltuk az értékbecsléseket, mert ennek a háznak rengeteg problémája volt,
és nem csak a jogi és politikai dolog ami itt volt. Most is van egy olyan probléma, hogy az
erkély lemezeket nem tudtuk megcsinálni, mert bonyolult probléma. Ha Tardosi mészkőből
megcsináljuk, akkorát amekkorát egy táblában vágni kellene, képtelenek levágni a bányába. 6
M Ft-ba kerülne. Most azt próbáljuk elintézni a műemlék védelemnél, hogy megcsinálhassuk
vasbetonból, és leburkoljuk a Tardosi lappal, hogy legalább úgy nézzen ki. Így nem szakad le
az erkély, és nem kerül csak 2 M Ft-ba.
De aki megkötötte az adás vételi szerződést, mert szerintem korrektek vagyunk, mert benne
van a költségvetésbe, és beleírtuk az adásvételi szerződésbe, hogy ezt még az eladó bevállalja,
mégpedig azért, mert kaotikus állapot fordulna elő, innen kezdve, ha ezt nem írom bele az
adásvételi szerződésbe, akkor holnaptól kezdve, én nem csinálhatom meg az erkélyt, vagy el
kell kérnem tőlük %-os arányba a tulajdoni hányadra eső pénzt. Abból meg balhé lesz.
Egyszerűen ezt még beleírtuk az adásvételi szerződébe, hogy ezt az eladó még bevállalja.
Képviselő Úr! Arra kérem, hogy azt erősítse meg, mert az a konzekvens gyakorlata a
bizottságnak, hogy ha valakinek lejár, mert az önkormányzatnak az az célja, és ez eddig is
benn volt, de most még egzaktabban benne lesz vagyongazdálkodási irányelvekbe, hogy egy
nagyon kevés lakást akarunk csak megtartani ebből a 3000 lakásból. Pár százat, az igazán
rászorultaknak, és ami társasházzá van alakítva, és nem 100%-os önkormányzati tulajdonú
épület, ott az a célja az önkormányzatnak, hogy mindegyiket értékesítse. Ha kicsúszott
novemberben, akkor adja be januárba.
Azért dilemmáznak, mert nyilvánvalóan van valaki, aki ezt kiszámolta nekik, hogy akkor
800e Ft-tal beljebb vannak. Pl. a Horváth Henriett, aki minden nap fel szokott hívni.
Semmiről nem fognak lecsúszni. Aki januárban írja alá, annak valószínűleg kevesebb lesz a
vételár. Van akinek sürgős, és már eladta a lakását előre, de ez minket nem zavar. Komolyan
vesszük, hogy a tulajdonnal való rendelkezés alkotmányos alapjog. Nem kötünk ki
elővásárlási jogot, nem kötünk ki elidegenítési tilalmat. Semmi olyat nem köt ki ez az
önkormányzat, ami az állampolgárokat korlátozza. Ha valaki olyan helyzetben van, hogy
önkormányzati lakásban lakik, és nem 100%-on veszi meg a lakást, akkor tudomásul kell
venni, hogy olyan helyzeti előnyben van, hogy fizetett 20 éven keresztül bérleti díjat, fel is
újította, minket nem zavar, hogy hány %-on vásárolja meg.
De ez egy politikai döntés kérdése, hogy mennyi lesz. Én azt gondolom, és azt vélelmeztem,
hogy kevesebb lesz, mint most, mert mindenki azt mondta, hogy kevesebb lesz, akkor azt
gondolom, hogy kevesebb lesz.”
Lantos Péter:
„Én csak egyetlen egy mondatot szeretnék mondani. Hogy ha a lakókat tájékoztatjuk, akkor el
kell mondani, hogy a műemlék épületek fenntartási költsége lényegesen magasabb, mint a
nem műemlék épületeknek. Különleges kötelezések vannak rá, és külön műemléki bírság is
kiszabható. Tehát azért kell teljes körűen tájékoztatni őket, hogy tudják, mit vesznek a
nyakukba. Mert az, hogy a műemléki hatóság eddig az önkormányzatot nem bírságolta meg,
még nem jelenti azt, hogy a tulajdonosi közösséget nem fogja. Így korrekt, hogy ezt
elmondjuk. Lásd a Tardosi mészkő lemeztől, a függőfolyosóig, hasonló problémák vannak.
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Sőt az épület ismeretében, idő kérdése, hogy kint is mikor fogják elrendelni, az eredeti
korlátok helyreállítását.”
dr. Csomor Sándor:
„Erre az épületre költöttük a legtöbbet, az utolsó 3 évben. Az összes kéményt kibéleltük.
Gyakorlatilag majdnem 30 M Ft volt a kéménybélelés. Többet költöttünk erre, mint másik 10
épületre. Elődeink felújították a villany hálózatot, csak éppen elfelejtették elvakolni.
Megcsináljuk még az erkélylemezt, a pincében a villanyt, meg a tetőn is valamit javítottunk.
Megérdemli az épület, és szégyen, hogy a kerület közepén 10 éve alá vannak dúcolva az
erkélyek. Ezt a lakók, ha tulajdonosok lesznek, soha nem tudnák megcsinálni, ezért csináljuk
meg mi.”
Németh Gábor:
„Meg tudná mondani, hogy mikor fejeződik be az erkély felújítása?”
dr. Csomor Sándor:
„Gyakorlatilag mindenkit megkerestem, aki létezik. Személyesen megkerestük a Tardosaikat,
és ma reggel mondta a kollégám, hogy 6 M Ft a mészkő, de azt nem tudjuk kifizetni. A
tervező elküldtük a Műemlékvédelmi Hivatalba, hogy próbálja meg leegyeztetni, és elintézni.
Még a Laky Zrt-t is megkerestük, hogy segítsenek nekünk ebben, és ők is csináltak egy ilyen
mini tanulmányt, és ők mondták azt, hogy vasbeton szerkezetet kell csinálni, és azt
leburkolni.
Azt gondolom, hogy kb. másfél éves csúszásban vagyunk, mert ennyi idő alatt nem tudta
megcsinálni a vállalkozó. De hát érthető a csúszása, mert egyszerűen nem merte elkezdeni.
Nem mertük megcsinálni engedély nélkül, aztán engedélyeztettük.
Válaszolva a kérdésére nagyon remélem, hogy ez február végére készen lesz.”

Benedek Zsolt:
„Áttérünk a zárt ülés keretében megtárgyalandó napirendi pontokra.”

Az ülésről távozik: -

Kmf.

Benedek Zsolt
Sólyom Bence

a bizottság elnöke
bizottsági tag

Joó Mária
jegyzőkönyvvezető

Jegyzőkönyv elkészülte: 2014. november 20.
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